
1 

 

Z á p i s n i c a 
zo 6. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Nemšovej, konaného dňa 28. júna 2023 o 17.00 

hodine vo veľkej sále Kultúrneho centra, ul. SNP 1, Nemšová,  na  prízemí. 

_____________________________________________________________________________

  

   Prítomní:  

   Primátor mesta:  JUDr. Miloš MOJTO 

   Poslanci MsZ: Ing. Tomáš PRNO, , Ing. Soňa   PRÍLESANOVÁ, Ing. Zita BEDNÁRIKOVÁ,  

Ing. Juraj KRIŠTOFOVIČ, Ing. Peter GABRIŠ, PhD., Bc. Andrej MORAVČÍK, Ľuboš 

ŠVOREC, Milan PATKA, Ing. Juraj KENDERA, Miloš  HUSÁR  

   Ďalší prítomní:  

   Ing. Rudolf Kúkel, PhD., prednosta úradu 

   Ing. Júlia Barbuščák, vedúca odd. finančného a správy ms. majetku 

   Ing. Lenka Blašková, vedúca odd. výstavby 

   Mgr. Katarína Daňová, poverená vedúca odd. správneho 

   JUDr. Tatiana Hamarová, referentka odd. finančného a správy ms. majetku                      

   Mgr. Kvetoslav Navrátil, vedúci VPS, m. p. o. 

   Katarína Strečanská, ekonómka VPS, m. p. o. 

    

Zasadnutie mestského zastupiteľstva bolo vysielané online, jeho prenos je možné si pozrieť na 

webovej stránke mesta Nemšová: 

 Online prenos - Mestské zastupiteľstvo Nemšová 28.06.2023 | Mesto Nemšová (nemsova.sk) 

 

    1.  Otvorenie 
Rokovanie mestského zastupiteľstva otvoril a viedol primátor mesta JUDr. Miloš MOJTO. Na 

úvod privítal prítomných poslancov, pracovníkov mesta a prítomných občanov. Konštatoval, že 

z celkového počtu 13 poslancov je prítomných 10 poslancov, čím je mestské zastupiteľstvo 

uznášaniaschopné. Ospravedlnení poslanci: Branislav KRAJČI a Ing. Rastislav GUGA. Za 

overovateľov zápisnice boli určení a schválení poslanci Ing. Tomáš PRNO a Miloš  HUSÁR. 

Písaním zápisnice bola poverená Mgr. Beáta Belková a za skrutátorku bola určená Renáta 

Šupíková. Program rokovania obdržali poslanci na pozvánke spoločne s materiálmi.  

S programom rokovania boli  poslanci ako aj  verejnosť oboznámení zverejnením na úradnej 

tabuli, na webovej stránke mesta a vyhlásením v mestskom rozhlase. Primátor mesta predložil 

návrh programu rokovania a spýtal sa prítomných poslancov na pripomienky alebo doplňujúce 

návrhy k programu rokovania. Ing. Bednáriková navrhla do programu zaradiť bod 13. Finančné 

záležitosti – vyplatenie odmeny hlavnej kontrolórke mesta Nemšová za obdobie od 1.1.2022 do 

31.12.2022. O predloženom pozmeňovacom návrhu dal primátor mesta hlasovať. 

 

Hlasovanie o zaradení bodu 13: 

Počet prítomných poslancov: 10 

Za: 10 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

 

Po schválení návrhu dal primátor mesta hlasovať o zmene programu rokovania. Zmenený 

program rokovania bol schválený 10 hlasmi nasledovne: 

 

Program: 

1.        Otvorenie 

2.        2.1 Kontrola plnenia uznesení  

           2.2 Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mesta Nemšová na 2. polrok 2023 

3.        Záverečný účet VPS, m. p. o. Nemšová za rok 2022 

https://www.nemsova.sk/obcan/oznamy-aktuality/online-prenos-mestske-zastupitelstvo-nemsova-23-6-2022/
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4.        Záverečný účet a hodnotiaca správa k plneniu programového rozpočtu mesta Nemšová  

           za rok 2022 vrátane stanoviska hlavnej kontrolórky a správy audítorky  

5.        Návrh na zmenu rozpočtu mesta Nemšová na rok 2023 – RO č. 4/2023 

6.        Majetkové záležitosti: 

6.1 Zámena pozemkov v k. ú. Ľuborča – Magdaléna Morihlatková 

6.2 Prenájom vodohospodárskeho majetku mesta Nemšová spoločnosti RVSVV, s.r.o. 

6.3 Zámer prenajať pozemky, C KN parcely č. 1619/1, 1619/2 k. ú. Kľúčové – Jaroslav 

Šumichrast a manželka Daniela  

6.4 Zámer prenajať nebytové priestory v budove polyfunkčného objektu so s. č. 97, k. ú. 

Nemšová – NEUMI s.r.o.  

      6.5 Zámer prenajať nebytové priestory v budove polyfunkčného objektu so s. č. 97, 

            k. ú. Nemšová – PaedDr. Eva Šatková 

6.6 Zámer odpredať C KN parcelu č. 604/43, k. ú. Nemšová – Richard Kristín 

6.7 Ukončenie nájomnej zmluvy č. 50/2021 dohodou – Monika Mojžišová, k. ú. 

Kľúčové  

6.8 Zriadenie vecného bremena (uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení 

vecného bremena)– Andrea Štefánková, k. ú. Nemšová     

6.9 Zriadenie vecného bremena – Ľubomír Rýger, k. ú. Ľuborča   

           6.10 Zriadenie vecného bremena – Mgr. Martinisko a manželka, k. ú. Trenčianska  

                   Závada 

           6.11 Zriadenie vecného bremena – Peter Pavlačka, k. ú. Trenčianska Závada 

7.        Pristúpenie mesta Nemšová k SPR (Strategicko plánovací región) Dubnicko – Ilavsko 

8.        Schválenie Kroniky mesta Nemšová za rok 2021 

  9.        Zmena Štatútu Centra sociálnych služieb  

10.      Memorandum o spolupráci so spoločnosťou KOPEC 3, s. r. o. Častkovce 

11.      Určenie finančnej odmeny pri príležitosti udelenia Ceny primátora mesta Nemšová 

12.    Návrh spoločnosti Catering servis s.r.o. o 50 % zníženie požadovaného nároku mesta  

           Nemšová  

13.      Finančné záležitosti 

14.      Diskusia 

15.      Záver         

 

Primátor mesta - pre spracovanie uznesení navrhol do návrhovej komisie poslankyne MsZ Ing. 

Zitu Bednárikovú a Ing. Soňu Prílesanovú. O návrhu dal hlasovať. Primátor mesta konštatoval, 

že Ing. Zita Bednáriková a Ing. Soňa Prílesanová boli schválené do návrhovej komisie. 

 

2. Kontrola plnenia uznesení  

 

Prednosta úradu  - z dôvodu ospravedlnenej neúčasti hlavnej kontrolórky mesta na rokovaní 

predložil  kontrolu  plnenia  uznesení MsZ Nemšová tak, ako bolo pripravené, nasledovne:  

z 5. zasadnutia zo dňa 10.05.2023, zo 4. zasadnutia zo dňa 29.3.2023, z 3. zasadnutia zo dňa 

15.2.2023,  zo 41. zasadnutia zo dňa 16.11.2022, z 38. zasadnutia zo dňa 23.06.2022, z 28. 

zasadnutia zo dňa 03.06.2021, z  25. zasadnutia zo dňa 25.02.2021, z 24. zasadnutia zo dňa 

16.12.2020, z 22. zasadnutia zo dňa 24.09.2020, z 8. zasadnutia zo dňa 16.05.2019, zo 41. 

zasadnutia zo dňa 19.09.2018, z 35. zasadnutia zo dňa 02.05.2018, z 33. zasadnutia zo dňa 

28.02.2018, z 32. zasadnutia zo dňa 13.12.2017, z 8. zasadnutia zo dňa 16.09.2015, z 5. 

zasadnutia zo dňa 24.06.2015, z 2. zasadnutia zo dňa 11.02.2015, z 32. zasadnutia zo dňa 

25.06.2014, z 27. zasadnutia zo dňa 11.12.2013 a z 25. zasadnutia zo dňa 18.09.2013. Bolo 

konštatované, že uznesenia sa plnia priebežne, niektoré uznesenia  zostávajú  nezmenené.  

Primátor mesta -   otvoril  diskusiu. Nikto nemal žiadne pripomienky ani iné návrhy, preto 

diskusiu ukončil a požiadal návrhovú  komisiu o predloženie návrhu uznesenia. O návrhu dal 

hlasovať.  
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Hlasovanie: 

Počet prítomných poslancov: 10 

Za: 10 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

 

UZNESENIE č. 56 

ku Kontrole plnenia uznesení z MsZ 

 

Mestské zastupiteľstvo v Nemšovej Mestské zastupiteľstvo v Nemšovej 

 

berie na vedomie 

kontrolu plnenia uznesení. 
 

2.2 Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mesta Nemšová na 2. polrok 2023 

 

Prednosta úradu  - predložil  zameranie kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mesta na 2. 

polrok 2023 nasledovne: kontrola hospodárenia a nakladania s majetkom MŠ ul. Odbojárov 

Nemšová, za 1. polrok 2023; kontrola platieb a vyúčtovania nájomného v mestských bytoch za 

rok 2022; kontrola výdavkov v oblasti nakladania a zneškodňovania odpadov za 1. polrok 2023 

v rámci programu 4 – Odpadové hospodárstvo a ochrana životného prostredia; kontrola plnenia 

príjmovej časti rozpočtu mesta v oblasti nedaňových vlastných príjmov za 1. polrok 2023; 

kontrola nákladov v Školskej jedálni pri ZŠ Janka Palu za 1. polrok 2023; vypracovanie 

odborného stanoviska k Návrhu viacročného programového rozpočtu mesta Nemšová na roky 

2024 -2026 v zmysle § 18 f zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov; priebežné kontroly a činnosť; kontroly a iné úlohy vyplývajúce z poverenia. 

Primátor mesta -   otvoril  diskusiu.  

Ing. Krištofovič – navrhol doplniť do plánovaných kontrol bod 1. 7 Kontrola hospodárenia 

a nakladania s majetkom MPS s. r. o. Nemšová podľa jednotlivých stredísk za obdobie rokov 

2021, 2022 a 1. polrok 2023.  

Nikto už nemal žiadne pripomienky ani iné návrhy, preto diskusiu ukončil a požiadal návrhovú  

komisiu o predloženie pozmeňujúceho návrhu uznesenia. O návrhu dal hlasovať.  

 

Hlasovanie – pozmeňujúci návrh: 

Počet prítomných poslancov: 10 

Za: 10 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

 

UZNESENIE č. 57 

k Plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mesta Nemšová na 2. polrok 2023 

 

Mestské zastupiteľstvo v Nemšovej Mestské zastupiteľstvo v Nemšovej 

 

schvaľuje 

Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mesta Nemšová na 2. polrok 2023, doplnený o bod 

1.7 Kontrola hospodárenia a nakladania s majetkom MPS s. r. o. Nemšová podľa jednotlivých 

stredísk za obdobie rokov 2021, 2022 a 1. polrok 2023.  

 

Na rokovanie MsZ prišiel poslanec MUDr. Peter Daňo. Počet prítomných poslancov je 11. 
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3. Záverečný účet VPS, m. p. o. Nemšová za rok 2022 

 

K. Strečanská -  rozpočet organizácie bol schválený MsZ dňa 15.12.2021. V roku 2022 bol 

rozpočet upravený dvoma rozpočtovými opatreniami. Celkové príjmy schváleného rozpočtu 

boli vo výške 685 121 €, čo je plnenie na 100 %. VPS mala pre rok 2022 v schválenom 

rozpočte stanovený príspevok na činnosť vo výške 578 500 € na krytie bežných výdavkov. 

Okrem tohto príspevku organizácia hospodárila s prostriedkami, ktoré získava vlastnou 

činnosťou. Tieto boli rozpočtované sumou 106 621 €. Ich zdrojom boli príjmy z prenajatých 

bytov, príjmy z poplatkov za hrobové miesta a z náhodilých príjmov. Plnenie výdajov bolo vo 

výške 697 395 €, čo je plnenie na 102 %. Nad rámec hlavnej činnosti vykonáva podnikateľskú 

činnosť, prevažne s pohrebnými službami a s nákladnou dopravou. Plnenie príjmov na 

podnikateľskej činnosti bolo vo výške 40 222 €, čo je plnenie na 100 %, plnenie výdajov bolo 

vo výške 39 567 €, čo je plnenie na 101 %. Pohľadávky organizácie k 31.12.2022 boli vo výške 

27 968,04 €, záväzky boli vo výške 58 583,07 €. Výsledok hospodárenia organizácie za rok 

2022 je schodok vo výške 11 618,82 €, ktorý je spôsobený vysokými zálohovými platbami za 

plyn v bytoch, ktoré organizácia zaplatila v roku 2022. V mesiaci január 2023 prišla 

vyúčtovacia faktúra za plyn – dobropis, vo výške 15 790,70 €, čo sa premietne v rozpočte 

v roku 2023. VPS –ka ukončila rok 2022 s výsledkom hospodárenia z hlavnej aj podnikateľskej 

činnosti so ziskom 427,88 € pri celkovej výške nákladov 626 787,52 € a výnosov 627 375,36 €, 

ktorý bude preúčtovaný na účet 428 – nevysporiadaný výsledok hospodárenia minulých rokov. 

Pracovný materiál bol prerokovaný na finančnej komisii a tiež na porade poslancov. Na záver 

prečítala Správu od nezávislého audítora od Ing. Tótovej, ktorá uvádza, že podľa jej názoru 

účtovná závierka poskytuje pravdivý a verný obraz finančnej situácie VPS, m. p. o. Nemšová. 

Primátor mesta -  otvoril  diskusiu.  

Ing. Krištofovič - finančná komisia zasadala 20. júna, materiál obdržali poslanci a tiež 

prísediaci na MsZ. Tento  prerokovali a odporúčajú MsZ schváliť.  

Nikto už nemal žiadne pripomienky ani iné návrhy, diskusiu primátor mesta ukončil a požiadal 

návrhovú  komisiu o predloženie návrhu uznesenia. Následne dal o návrhu hlasovať. 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných poslancov: 11 

Za: 11 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

 

UZNESENIE č. 58 

k Záverečnému účtu VPS, m. p. o. Nemšová za rok 2022 
 

Mestské zastupiteľstvo v Nemšovej na základe prerokovaného materiálu 

 

schvaľuje 

1. Záverečný účet VPS, m.p.o. Nemšová za rok 2022 s nasledovným  výrokom   

      „Celoročné hospodárenie sa schvaľuje bez výhrad“ 
  

1.1 Výsledok rozpočtového hospodárenia VPS, m.p.o. Nemšová je schodok  vo výške  

11.618,82 € 

 

1.2 Výsledok hospodárenia VPS, m.p.o zistený rozdielom nákladov a výnosom po zdanení 

za rok 2022  je zisk  vo výške  427,88  € 

 

2. Rozdelenie výsledku hospodárenia  VPS, m.p.o. Nemšová 
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    Výsledok hospodárenia za rok 2022 v zmysle zákona č. 360/2020 Z. z., ktorým sa mení  

    a dopĺňa zákon č.523/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách sa  zisk po zdanení vo  

    výške  427,88 € preúčtuje na účet 428 -Nevysporiadaný výsledok hospodárenia  

    minulých rokov. 

 

4. Záverečný účet a hodnotiaca správa k plneniu programového rozpočtu mesta Nemšová  

    za rok 2022 vrátane stanoviska hlavnej kontrolórky a správy audítorky 

 

Ing. Barbuščák -  záverečný účet bol vypracovaný v súlade s rozpočtovými pravidlami ako aj 

ostatnou legislatívou, bol zverejnený dňa 12.06.2023 v súlade s § 9 ods. 2 zákona o obecnom 

zriadení v platnom znení na úradnej tabuli mesta, ako aj na elektronickej tabuli mesta 

k pripomienkovaniu. Výsledkom rozpočtového hospodárenia za rok 2022 je schodok 

hospodárenia vo výške – 75 512,52 €. Po zohľadnení finančných operácií je výsledok 

hospodárenia vo výške 1 378 926,53 €. V záverečnom účte je vypracovaná analýza finančných 

prostriedkov, máme nevyčerpané dotácie – financie na účte mesta vo výške cca 70 000 €, ďalej 

účelovo určené finančné prostriedky mesta viac ako 409 000 €. Celkové finančné prostriedky 

mesta k 31.12.2022 boli vo výške 1 859 000 € a finančné prostriedky v pokladni – hotovosť vo 

výške 3 700 €. Vlastné finančné prostriedky mesta k použitiu sú vo výške 1 378 926,53 €, čo 

bude posilnením príjmov v rozpočte na rok 2023. Z tejto sumy už bolo 1 215 000 € pri 

prijímaní rozpočtu na rok 2022 a rozpočtovým opatrením sumu 14 000 €, ktorá bola schválená 

na MsZ dňa 15.02.2023. Na posilnenie príjmov zostala suma vo výške 149 926,53 €, čo je 

predmetom rozpočtového opatrenia predkladaného súčasne so záverečným účtom. Účtovný 

hospodársky výsledok za rok 2022 je rozdiel medzi nákladmi a výnosmi; celková výška 

nákladov mesta Nemšová bola 7 139 004,83 €, výška výnosov 8 431 421,53 €. Záväzky mesta 

sú vo výške cca 2 239 000 €, aktíva mesta po  korekcii sú vo výške cca 24 267 000 €, z toho 

pohľadávky vo výške cca 202 000 €. Posudzovala sa aj úverová zaťaženosť mesta v zmysle 

zákona o rozpočtových pravidlách. Celková suma dlhu obce nesmie prekročiť 60 % 

skutočných, bežných príjmov predchádzajúceho rozpočtového roka. V meste Nemšová je 

úverová zaťaženosť vo výške 13,95 %. Suma splátok návratných zdrojov financovania, vrátane 

úhrady výnosov a suma splátok záväzkov nesmie prekročiť v príslušnom rozpočtovom roku 25 

% skutočných bežných príjmov predchádzajúceho rozpočtového roka znížených o nenávratné 

finančné výpomoci. Tento ukazovateľ mesto dosiahlo vo výške 7,33 %. K rozboru 

hospodárenia v hodnotiacej správe je priložená aj účtovná závierka k 31.12.2022. Prílohou sú 

rozpočty organizácií, ktoré sú napojené na rozpočet mesta – ZŠ, ZUŠ a MŠ. Tiež podrobný 

prehľad príjmov a výdajov v zmysle schváleného rozpočtu, ďalej Správa nezávislého audítora 

Ing. Tótovej, ktorá konštatuje, že účtovná závierka poskytuje pravdivý a verný obraz finančnej 

situácie mesta Nemšová k 31.12.2022. A tiež Správa hlavnej kontrolórky mesta. 

Prednosta úradu – predložil Správu hlavnej kontrolórky mesta v súlade s ustanovením § 18f 

ods. 1 písm. c) zákona o obecnom zriadení v platnom znení - odborné stanovisko 

k záverečnému účtu mesta Nemšová. Účelom stanoviska hl. kontrolóra je odborné posúdenie 

aspektov a náležitostí návrhu záverečného účtu, ktorými musí záverečný účet v zmysle § 16 

zákona o rozpočtových pravidlách v územnej samospráve disponovať. Návrh záverečného účtu 

je spracovaný v súlade so zákonom o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v platnom 

znení, zákona o rozpočtových pravidlách verejnej správy v platnom znení ako aj zákona 

o financovaní základných škôl a školských zariadení v znení neskorších predpisov. Povinnosť 

overiť ročnú účtovnú závierku audítorom bola splnená. Rovnako bola splnená informačná 

povinnosť zo strany mesta. Záverečný účet obsahuje všetky náležitosti, ktoré ukladá zákon 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy. Účtovný výsledok hospodárenia mesta 

predstavuje rozdiel výnosov a nákladov mesta účtovaných na účtoch účtovných tried 6 a 5. 

Hospodársky výsledok predstavuje zisk vo výške 1 292 416,70 €. Dlhová služba je v celkovej 

výške 13,95 % bežných príjmov predchádzajúceho roka. Suma ročných splátok istín a úrokov je 

vo výške 348 057,33 €, čo je 7,33 % bežných príjmov. Dá sa tým povedať, že mesto má zdravé 

financovanie. Mesto Nemšová v roku 2022 hospodárilo podľa pravidiel zákona o rozpočtových 
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pravidlách územnej samosprávy, Zásad rozpočtového hospodárenia mesta Nemšová 

a schváleného rozpočtu. Údaje o rozpočtovom hospodárení boli súhrnne spracované do 

záverečného účtu mesta. Dosiahnuté výsledky hospodárenia mestskej samosprávy za rok 2022 

sú podľa názoru hlavnej kontrolórky primerané súčasnej ekonomickej situácii mesta 

a zodpovedajú reálnej tvorbe zdrojov na financovanie výdavkov mesta. Návrh záverečného účtu 

mesta Nemšová za rok 2022 je spracovaný v súlade s príslušnými ustanoveniami § 16 zákona 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a obsahuje všetky predpísané náležitosti podľa 

§ 16 ods. 5 uvedeného zákona. Vychádzajúc z dosiahnutých výsledkov hospodárenia odporúča 

hlavná kontrolórka mesta celoročné hospodárenie mesta Nemšová za rok 2022 schváliť bez 

výhrad.  

Primátor mesta -   otvoril  diskusiu.  

Ing. Krištofovič - finančná komisia materiál prerokovala a odporúča MsZ schváliť bez výhrad.  

Nikto už nemal žiadne pripomienky ani iné návrhy, diskusiu primátor mesta ukončil a požiadal 

návrhovú  komisiu o predloženie návrhu uznesenia. Následne dal o návrhu hlasovať. 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných poslancov: 11 

Za: 11 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

 

UZNESENIE č. 59 

k Záverečnému účtu a hodnotiacej správe k plneniu programového rozpočtu mesta Nemšová za 

rok 2022 vrátane stanoviska hlavnej kontrolórky a správy audítorky 

 

Mestské zastupiteľstvo v Nemšovej na základe prerokovaného materiálu 

 

A/ schvaľuje 

1) záverečný účet a hodnotiacu správu k plneniu programového rozpočtu mesta  

             Nemšová k 31.12.2022 s nasledovným výrokom: 

 

„Celoročné hospodárenie sa schvaľuje bez výhrad“. 

  2) výsledok rozpočtového hospodárenia mesta Nemšová za rok 2022 v zmysle § 10 ods.  

            3, písm. a) b) a c) zákona č. 583/2004 Z. z. , t. j. z bežného a kapitálového rozpočtu, 

            a to stratu hospodárenia vo výške - 75 512,52 € 

 

 3) účtovný hospodársky výsledok mesta Nemšová, a to zisk vo výške 1 292 416,70 €,  

             pri celkovej výške nákladov 7 139 004,83 € a výnosov 8 431 421,53 € 

 

 4) posilnenie príjmov v rozpočte na rok 2023 (ako zdroj minulých rokov) v sume 

             1 378 926,53 €, z čoho 1 215 000 € už bolo predmetom príjmov v návrhu rozpočtu na 

             rok 2023 schválenom MsZ dňa 15.12.2022 uznesením číslo 11 a suma 14 000 € 

      schválená MsZ dňa 15.02.2023 uznesením číslo 27.  

      Porovnaním so stavom vlastných finančných prostriedkov mesta ako zdroj minulých  

             rokov zostáva suma 149 926,53 € 

      (poznámka 1 378 926,53 – 1 215 000 – 14 000 = 149 926,53) 

 
 Schválenie uznesenia: 

 Uznesenie bolo schválené nadpolovičnou väčšinou prítomných poslancov  

 

B/ berie na vedomie  

1. Správu nezávislého audítora z overenia ročnej účtovnej závierky mesta Nemšová za  

      obdobie od 1.1.2022 do 31.12.2022 tak, ako bola predložená na rokovanie  
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2.  Stanovisko hlavného kontrolóra mesta Nemšová k Záverečnému účtu mesta Nemšová za  

      rok 2022 tak, ako bolo predložené na rokovanie   

 

5. Návrh na zmenu rozpočtu mesta Nemšová na rok 2023 – RO č. 4/2023 

 

Ing. Barbuščák -  oboznámila s dôvodovou správou k zmene rozpočtu, rozpočtové opatrenie 

č.4. Príjmová časť rozpočtu sa zvyšuje o sumu 277 626,53 €. V položke bežných príjmov sú 

rozpočtované dotácie a nenávratné finančné príspevky uvedené v tabuľkovej časti v celkovej 

výške cca 38 700 €. V časti kapitálových príjmov sa zvyšuje rozpočtovaný príjem za predaj 

pozemkov o 9 000 €, vyplývajúcich zo zmlúv už schválených či pripravovaných a príjem 

nenávratnej finančnej výpomoci od MAS Vršatec vo výške 80 000 eur. V príjmových 

finančných operáciách je do príjmov zapojený výsledok rozpočtového hospodárenia za 

predchádzajúce rozpočtové obdobie, o ktorom hovorila v záverečnom účte. Výdavky sú 

navýšené o takú istú sumu okrem dotácií a finančných príspevkov uvedených v príjmovej časti 

sú dorozpočtovávané bežné výdaje potrebné k zabezpečeniu prevádzkyschopnosti KD 

v Trenčianskej Závade a dorozpočtované náklady na energie pre futbalový klub Nemšová 

a NTS. Okrem drobných úprav a presunov rozpočtovaných výdavkov sa navyšujú výdaje 

o úroky z bankového úveru prijatého na verejné osvetlenie v meste, ktorý sa začal splácať 

v marci 2022 a výdaje na opravy a údržbu miestnych komunikácií. Upúšťa sa od výdajov na 

opravu sociálnych zariadení v bývalom pohostinstve v Trenčianskej Závade, ktoré je 

momentálne neprevádzkované. Položka pokuty a penále súvisí s pracovným úrazom, ktorý sa 

stal na zbernom dvore a presúvajú sa prostriedky na stredisko BRO potrebné na pravidelný 

servis fermentora. Kapitálové výdaje - presúvajú sa prostriedky z bežných výdajov na nákup 

tabletového systému pre výdaj stravy v CSS a rozpočtujú sa výdaje na investície súvisiace 

s výstavbou parkovísk. K tomuto sú použité aj zvyšné prostriedky z rozpočtovej rezervy, ktorá 

sa týmto rozpúšťa. Celková suma rozpočtovaných príjmov a výdajov po tomto rozpočtovom 

opatrení je 13 407 576,03 €. 

Primátor mesta -   otvoril  diskusiu.  

Ing. Gabriš, PhD. -  informoval sa na položku pokuty a penále, za čo bola pokuta, komu ju 

budeme platiť a na základe čoho sme zaplatili túto pokutu? Nie je to v materiály špecificky 

napísané. 

Prednosta úradu -  pokuta je za úraz, ktorý sa stal minulý rok. Naša pracovníčka si poranila 

ruku pri lisovaní PET fliaš. Úraz bol vyhodnotený, keďže k nemu bol privolaný Inšpektorát 

práce, našiel pochybenie v pracovnom procese, v samotnom výkone. Inšpektorát práce nám 

udelil pokutu za tento proces.  

Ing. Gabriš, PhD. -  informoval sa na prijaté opatrenia.  

Prednosta úradu -  bolo vykonané nové školenie pracovísk, bola urobená dispozičná zmena 

pracoviska. Momentálne zberný dvor rekonštruujeme a to pracovisko - lis, bol prenesený na 

BRO, kde funguje, avšak momentálne ho môžu obsluhovať len vyškolení pracovníci, sú len 

dvaja. Pomocné sily, ako táto pani bola, k nemu nemajú prístup. Na danom stroji boli vymenené 

niektoré bezpečnostné prvky. 

Ing. Gabriš, PhD. -  konštatoval, že to bolo na základe BOZP a bola nám za to udelená pokuta. 

Prednosta úradu - súhlasil. K úrazu sme museli privolať inšpektorát práce, ktorý takto 

rozhodol. 

Ing. Gabriš, PhD. - technik BOZP alebo ten, kto vám poskytuje službu pri BOZP. 

Prednosta úradu - v tom čase sme na toto zmluvu uzatvorenú nemali, odvtedy máme. Jedno 

z opatrení bolo, že sme uzatvorili zmluvu ohľadom BOZP s externou firmou.  

Ing. Gabriš, PhD. -  do budúcna máme takéto veci zabezpečené? 

Prednosta úradu -  odpovedal súhlasne. 

Ing. Bednáriková – vyjadrila sa k položke parkovisko MK Sklárska vo výške 74 000 €. Iste sa 

dostalo poniektorým do uší, že iniciovala k tomuto petíciu ako účastník konania, pretože tam 

v dotknutých bytovkách na tejto MK Sklárskej vlastní byt a aj obyvatelia týchto bytoviek ju 

oslovili, aby túto petíciu proti parkovisku na MK Sklárska vyriešila a spísala. Podpísalo ju 30 



8 

 

ľudí. Vlastníci - starší, mladší ľudia, ľudia, ktorí sú v prenájme, ľudia, ktorí tam majú trvalé 

bydliská. Nesúhlasia s tým, aby boli pod balkónmi umiestnené na úkor zelene parkoviská,  

s ostatnými prácami súhlasia. Prečítala znenie petície: „My, dolu podpísaní občania Slovenskej 

republiky dotknutí  výstavbou stavby parkovisko MK Sklárska, na pozemkoch parcela č. 2611, 

26154, 26161, 2671, k. ú. Nemšová, pozostávajúceho z dvoch parkovísk s dvanástimi 

parkovacími miestami umiestnenými pod oknami, balkónmi obytných miestností bytových 

domov, súpisné číslo 168 a 170, s výstavbou parkovísk nesúhlasíme, nakoľko výstavba 

parkovísk zhorší bývanie v bytových domov kvôli hluku a exhalátov. S opravou miestnej 

komunikácie ulice Sklárska, opravou chodníkov a úpravou plôch pod smetnými kontajnermi 

súhlasíme, a navrhujeme, aby sa finančné prostriedky plánované na vybudovanie parkovísk 

použili na opravu spevnenej plochy pred hromadnými garážami na Ulici Sklárska, ktorá je 

v dezolátnom stave a na výsadbu a obnovu zelene pri bytových domoch. Týmto primátora 

mesta Nemšová a poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Nemšová žiadame, aby výstavbe 

parkovísk zabránili a prioritne zabezpečili opravu MK ulica Sklárska vrátane priestranstva pred 

hromadnými garážami na ulici Sklárska a obnovu zelene.“  Uvedomuje si, že situácia na 

sídlisku ohľadom parkovísk je kritická, ale je treba hľadať iné alternatívy a nezasahovať do 

zelených plôch.  

Primátor mesta - vyjadril súhlas. 

Ing. Bednáriková –  navrhla sumu  74 000 € presunúť do rozpočtovej rezervy s návrhom, aby 

sa projekt prepracoval, samozrejme za pripomienok obyvateľov, ktorí bývajú v týchto 

dotknutých bytovkách. Ďakujem. 

Primátor mesta - dal slovo prednostovi úradu, ktorý sa vyjadrí k technickým stránkam a on  

uvedie správne informácie k podanému vyjadreniu Ing. Bednárikovou.  

Prednosta úradu - nejde bojovať, či 30 ľudí je veľa alebo málo. Bol s niektorými ľuďmi a 

s domovníkmi  týchto domov. Parkoviská, ktoré by sa tam zriadili, by vyriešili aj jeden ich 

základný problém – odvedenie vody od bytových domov, pretože im vlhnú pivnice. Mal 

fotografie, ako dnes vyzerala zelená plocha, ktorú chce mesto zabrať parkovaním. Dal ich 

prítomným k dispozícii k nahliadnutiu. Parkovanie – občania sú zavedení, je potrebné si 

ujednotiť jednu vec. Parkoviská nebudú tvorené pod balkónmi, ale v zmysle normy vzdialenosť 

balkóna od kraja parkovacej plochy bude spĺňať parametre pre statickú a dokonca pre 

dynamickú dopravu. Myslí si, že sa nezvýši ani hluk, ani smrad, keďže tie autá tam už 

momentálne parkujú a parkujú v blate. V zime si to treba ísť skôr pozrieť, je to zaujímavé. 

Dodal, že dnes už nie sme v 60. rokoch, že štartujete auto a 30 minút beží motor, aby sa zahrial. 

Autá tam prídu, zaparkujú, odídu. Stav je tam taký, aký je, je žalostný. Ľudia parkujú na tráve, 

jediné riešenie, ktoré teraz je, je dať tam zákazové značky a poslať ich preč, ale neviem kam. 

Čo sa týka druhej strany, pred vjazdami do garáží parkovať nemôžu, lebo sa to považuje za 

komunikáciu, nie za parkovaciu plochu a garáže niekomu patria. Technické riešenie bolo 

navrhnuté tak, aby sa vyriešila hlavne situácia kontajnerov, napojenia  tejto ulice s bytovkami, 

priečnymi chodníkmi a vyspádovanie parkovacích plôch, aby voda nešla k daným stavbám 

a taktiež zveľadenie celého priestoru. Týmto chce niekto povedať, že keď sa niekde parkuje na 

tráve a ja tam dám teraz parkovisko, že tým znížim kvalitu bývania? Myslí si, že kvalitu 

bývania vysoko zdvíha a momentálne ak to tým ľuďom nevadí, že sa pozerajú na rozbahnený 

terén a rozbitú zeleň, ktorú nevie, ako chcú zabezpečiť, aby tam autá neparkovali. Dáme tam 

protitankových ježkov?  

Ing. Bednáriková – reagovala súhlasom. 

Prednosta úradu - už dnes je to v dezolátnom stave. Projekt bol urobený veľmi šetrne 

k životnému prostrediu aj s tým, že s ľuďmi, s ktorými komunikoval, im vysvetlil, že keď sa 

dobuduje toto parkovisko, je tam možné vysadiť zeleň, nejaké kríky podľa ich výberu, ktoré 

budú trošku izolovať ich časť od toho parkovania. Parkovanie tam už dnes je, netvárme sa, že 

ideme budovať parkovisko na zelenej krásnej ploche alebo v parku. Nie! Ideme len zlegalizovať 

to, čo ľudia prirodzene urobili, že tam autá parkujú. Podotkol, že tento projekt blokuje 

poslankyňa Bednáriková už rok. Napadla územné rozhodnutie. Okresný úrad Trenčín dal mestu 

Nemšová za pravdu a územné rozhodnutie je právoplatné. Je len malý krok vydať stavebné 
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povolenie a čerpať peniaze, ktoré sú momentálne voľné na MAS Vršatec, ktoré by sme na toto 

použili a niečo by sme vybudovali. Peniaze nevyužijeme len z toho dôvodu, že ostatné projekty 

nemáme v takej fáze rozbehnutia, ako je tento. Podľa neho je to technicky veľmi dobre 

spracované. Dnes sa rozprával aj s občiankami, ktoré majú na druhej strane pozemky, záhrady,   

dohodli sa, ako tam budú vyzerať stojiská kontajnerov, ktoré ich najviac zaujímali a či im 

nebudú brániť vo výhľade z pozemkov. Myslí si, že tam sa tiež našiel súhlas. Zopakoval, že je 

to technicky veľmi dobrá stavba, veľmi dobrá aj čo sa týka estetickej formy. Nejdeme budovať  

niečo na zelenej ploche, kde sa neparkuje. Nezaberáme trávnik, ktorý existuje, zaberáme to, čo 

je už momentálne zničené. Ďakujem.  

Ing. Bednáriková - myslela pred garážami, je tam 30 garáží, sú v hroznom stave, aby sa to 

upravilo, nie aby sa pred nimi parkovalo. Samozrejme, že potom by bol zamedzený prístup 

a výjazd z garáží. Na margo predložených fotografií uviedla, že nevidí problém dať palice preč 

a výsadbu tu obnoviť. Tam je šírka od panelákov k ceste 5 metrov a vy teraz chcete 2,5 metra 

zobrať, takže ozaj zostane zelene minimum. Prečo toto robíme? Prečo chceme zeleň stále ničiť? 

Prednosta úradu – zeleň ľudia dávno zobrali, tam už dávno nie je. Palice môže dať preč aj 

zajtra. Každý deň tam môže poslankyňa Bednáriková volať policajtov. Ale čo povie občanom, 

kam majú ísť parkovať?  

Ing. Bednáriková -  zákon to nerieši. Mesto nemá povinnosť riešiť parkovanie. 

Prednosta úradu – - tak to neriešme, nechajme ľudí parkovať, kde chcú. 

Primátor mesta -  pokúsil sa dané poslankyni Bednárikovej vysvetliť. Poslankyňa Bednáriková 

sa nejakým spôsobom snaží zastávať občanov, ktorí tam bývajú. Uviedla však klamlivé, 

zavádzajúce informácie, že petíciu podpísali občania s trvalým bydliskom. Nie je to pravda.  

Ing. Bednáriková reagovala, primátor mesta je požiadal, aby mu „neskákala do reči“. Toto je 

pravda, to povedala, je to na zázname a občania si to môžu pozrieť. Je tu podpísaných 

minimálne 8 ľudí, ktorí tam trvalé bydlisko nemajú, vrátane poslankyne Bednárikovej. 

V územnom konaní, kto bol účastník konania, mal možnosť podať proti tomu opravný 

prostriedok. Čo je zaujímavé, ľudia, ktorí tam bývajú, opravný prostriedok nedali. Opravný 

prostriedok podala len poslankyňa Bednáriková. Aby v tom bolo úplne jasno. Takisto 

poslankyňa Bednáriková uviedla, že pod balkónmi sa bude parkovať. Ľudí poslankyňa 

Bednáriková zavádza a klame. Nie je to pravda. Ľudia si myslia, že sa tam bude parkovať 

priamo oproti tým oknám, nie je to pravda. Je to pozdĺžne parkovanie. Niektorí ľudia mu to už 

povedali a dnes sa rozprával s niektorými, a povedali, že banujú, že petíciu podpísali 

a nabudúce sem prídu. Len bohužiaľ, dnes poslankyňa Bednáriková petíciu dala na mestský 

úrad a nebol čas nejakým spôsobom ľudí zmobilizovať, aby sem prišli. Doplnil, že v tých 

bytovkách má 63 ľudí trvalé bydlisko a petíciu podpísali dvadsiati. Vychádza mu z toho, že  

43 ľudí s tým súhlasí. Máte teraz predstavu takú, že dáme prednosť tým 20 pred tými 43? 

Ing. Bednáriková – odpovedala áno. 

Primátor mesta – názor poslankyne Bednárikovej rešpektoval a uviedol, že by mali byť 

alternatívy, čo sa týka parkovania. Vie však pani poslankyňa povedať nejakú alternatívu?  

Ing. Bednáriková – za školou napríklad to parkovisko.  

Primátor mesta – z čoho to zaplatíme? 

Ing. Bednáriková – z týchto prostriedkov napríklad. 

Primátor mesta – z ktorých?  

Ing. Bednáriková - z týchto alebo nájdeme v rozpočte.  

Primátor mesta – kde to nájdeme v rozpočte? Spýtal sa poslankyne Bednárikovej, či vie, z čoho 

sa má parkovisko zaplatiť?  

Ing. Bednáriková - povedzte. 

Primátor mesta -   z dotácie, z MAS Vršatec. Ak financie nevyčerpáme do konca novembra, tak 

o financie prídeme. Pokračoval, že poslankyňa Bednáriková zdržuje procesnými úkonmi, ktoré 

robila, keď sa neustále odvolávala voči územnému konaniu ako jediná osoba, ktorá tam mala 

právo podať opravný prostriedok. Ako jediná, ktorá tam nebýva. Týmto docielila, že sa to 

nepodarilo urobiť v minulom roku a povedal jej pohnútku, prečo to podľa neho, robí. Keby sa 

to stavalo minulý rok, tak by to bolo rádovo niekoľko tisíc lacnejšie a mohli by sme ten projekt, 
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tie dotačné peniaze, použiť na niečo iné. Poslankyňa Bednáriková má teraz obavu, že keď sa to 

postaví, bude to drahšie a bude mať obavu z toho, že ju budú brať na zodpovednosť, myslí tým 

politickú, komunálnu. Bude sa jej pýtať, že aký to má prínos pre mesto Nemšová (petícia proti 

výstavbe parkoviska), keď to mohlo byť o 5 alebo o 10 tisíc lacnejšie... 

Ing. Bednáriková – komentovala, že sú to silné slová. Rozpočet, výmer bol 74 000 €.  

Primátor mesta – opätovne požiadal poslankyňu Bednárikovú, aby mu „neskákala do reči“, on 

jej „do reči neskákal“ ... a preto sa snaží všemožnými prostriedkami toto zablokovať, lebo by sa 

zistilo, že to blokovanie z minulého roka, čo robila, bolo nezmyselné a bolo to v konečnom 

dôsledku proti občanom. Povedal poslankyni Bednárikovej, že voči nemu sympatie nemá, 

osobne vyznal, že on voči nej takisto nie, len aby si uvedomila, že to, čo robí, to nie je proti 

nemu, ale to je proti väčšine obyvateľov Nemšovej. Hlavne vnútroblok, pretože tam ľudia 

nemajú kde parkovať. Asi toľko. Nech sa páči. 

Ing. Bednáriková – primátorovi mesta oznámila, že absolútne nemá pravdu v každej druhej 

vete. Prvýkrát počuje, že financie sú z MAS Vršatec. Rozpočet, výmer bol 73 000 €, čiže je to 

taká istá suma, nezvyšovala sa. Spomínala, že to podpísali aj vlastníci, aj v prenájme, aj ľudia, 

ktorí tam bývajú.  

Primátor mesta – povedal poslankyni Bednárikovej, že klame. 

Ing. Bednáriková – no, klamem.  

Primátor mesta – poslankyni Bednárikovej povedal, že ak nevie, z čoho je to financované, tak 

nech chodieva na pracovné porady, preto ich zvoláva, aby mali informácie pred mestským 

zastupiteľstvom.  Ak na pracovné porady nechodieva, nevie z akých dôvodov, potom môže 

prísť na mestský úrad a môže sa individuálne informovať. Asi toľko. 

Ing. Barbuščák  - v rozpočtovom opatrení je uvedené: príjem nenávratný finančný príspevok 

MAS Vršatec na MK Ľuborčianska, Sklárska, Janka Palu vo výške 80 000 €.  

Ing. Bednáriková – áno, ale to bolo až teraz. Do tohto MsZ.  

Primátor mesta – sa spýtal poslankyni Bednárikovej, keďže do petície napísala, že sa tým majú 

zaoberať aj poslanci MsZ; najbližšie msZ má byť na konci septembra, má tomu rozumieť tak, 

že k tomuto bodu má zvolať neplánované MsZ? 

Ing. Bednáriková – navrhla to dať do účelovej rezervy a počkáme... 

Primátor mesta – reagoval, že v petícii je uvedené, že sa týmto majú zaoberať poslanci MsZ. 

Aby dodržal zákonnú lehotu na vybavenie petície, bude musieť zvolať neplánované MsZ.  

Ing. Bednáriková – tak zvolá.  

Primátor mesta – Jedno zasadnutie stojí cca 1 500 €.  

Ing. Bednáriková – petícia je petícia. 

Primátor mesta – 1 500 € obetujeme za tú petíciu. Gratulujem. 

Prednosta úradu – k čomu je petícia? Územné konanie bolo skončené, stavebné nezačalo.  

Ing. Bednáriková – chce, aby povedali, áno, projekt sa prerobí podľa požiadaviek. 

Prednosta úradu – projekt je podľa požiadaviek. 

Ing. Bednáriková – nie je podľa požiadaviek obyvateľov. S obyvateľmi pred tým vôbec 

nerokovali.  

Primátor mesta – požiadal poslankyňu Bednárikovú, aby neklamala. Osobne za ľuďmi chodili.  

Ing. Bednáriková – povedzte za kým, iba za p. Crkoňom. 

Primátor mesta – mená tu spomínať nebude. Boli za p. Fehérom, p. Trškovou a ďalší.  

Ing. Bednáriková – primátor mesta vymenoval 2 ľudí. 

Primátor mesta – povedal, že povie mená ďalších. 

Ing. Prno – informoval sa na súhlasné stanovisko od odborne spôsobilého orgánu, ktorý 

schvaľuje projektovú dokumentáciu takejto stavby.  

Prednosta úradu – áno.  

Ing. Prno –  koľko je stabilne garážových, betónových miest. 

Ing. Bednáriková – 30 miest. 

Ing. Prno – koľko nových parkovacích miest vznikne. 

Prednosta úradu – 12. 
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Ing. Prno – 30 miest je v poriadku a 12 miest hrubo poruší dopravu a zhustí ju. 30 áut, keď tam 

chodí a vychádza, je to viac alebo menej ako 12 áut, ktoré parkujú protiprávne na zelenej ploche 

a každé vozidlo môže byť pokutované? Bude to tak lepšie? Bude to tak v zime lepšie, keď blato 

vozidlá vyvozia na cestu? Bude to tak, lepšie, keď celý vnútroblok má problém s parkovaním 

a s prípadným zásahom zásahových zložiek? Osobne vie o 2 prípadoch, kedy pacient bol 

prenášaný na nosidlách s ťažkým infarktom a „slalom medzi autá“ je veľmi zaujímavá vec, keď 

máte pacienta v takomto stave. Osobne víta každú možnosť, kedy sa spraví parkovacie miesto 

riadené, tým sa vyrieši aj ďalšia situácia – spomínané vlhnutie stavby, z jeho pohľadu absolútne 

nevidí ani 1 cm racia na to, aby toto bolo nejakým spôsobom komplikované. Nerozumie tomu, 

prečo je petícia, ktorú nevidel, teraz prvý krát, aby zablokovala takéto rozpočtové opatrenie. Ak 

je pravdou to, že sa občania sťažujú, myslí si, môže sa mýliť, že im neboli povedané kompletné 

informácie. A ak je súhlas od dotknutej osoby,  posudzovacieho orgánu, tak tomu nerozumie. 

V takom prípade sa môžeme baviť o každom jednom stanovisku od všetkých orgánov, ktoré sa 

vyjadrujú k projektovej dokumentácii a spochybňovať ODI je z jeho pohľadu v tomto momente 

asi nie celkom na mieste.  

Ing. Krištofovič -  robiť kvôli tomu parkovisko, že teraz tam stoja autá na zeleni, je podľa neho 

nesprávny názor. Ďalej, sú tam dve bytovky, na stavebnej komisii na konci roka vedeli, že toto 

je problém. Je problém spýtať sa ľudí, či tam parkovisko chcú, alebo nie? Nebýva tam, ale keby 

tam býval, tak by sa možno chcel zoznámiť detailnejšie s projektom. Nehovorí, že to je zle, aby 

tam parkovisko bolo, ale keď je tam zeleň, nech je tam zeleň a chcú tam zeleň, tak zabezpečím, 

aby tam autá neparkovali. Nie tam kvôli tomu stavať parkovisko. Nech ľudia povedia, či tam 

parkovisko chcú alebo nie. Potom za to zahlasuje. 

Primátor mesta – poslancovi Krištofovičovi oznámil, že mu zrejme nerozumel, pretože ľudia 

mali možnosť sa k tomu vyjadriť v rámci územného konania ako účastníci konania. keby im to 

vadilo, tak vznesú námietky. Námietku vzniesla iba Ing. Bednáriková, ktorá tam nebýva. Nikto 

iný námietku nevzniesol. Naviac to, že sa tam parkuje v blate, trocha s tým súhlasili aj 

obyvatelia, pretože si tam sami tie kolíky dali, aby bolo jasné, že do akej hĺbky trávnika – teraz 

už bahna, môžu autá parkovať. Kolíky tam mesto neosadilo. Apeloval na každého jedného 

poslanca, uvedomte si, to nie je teraz otázka, či je „po mojom“, alebo „ po Vašom“, máme tu 

možnosť získať financie vo výške cca 80 000 €. Keď ich teraz nevyčerpáme, tak to nestihneme 

a nevytvoríme nové parkovacie miesta na najexponovanejšom mieste v Nemšovej – vnútroblok.   

Ing. Gabriš, PhD. - sa informoval na položku MK Ľuborčianska. O tomto sa bavili dnes na 

stavebnom úrade. Suma 145 000 € počíta aj s dotáciou vo výške 80 000 € z MAS Vršatec? 

Prednosta úradu – nie, je to určené len na m. č. Ľuborča. Tu sme v štádiu, že nemáme vydané 

územné konanie, lebo máme zamietavé stanovisko od ZS distribučnej. Vo svojich výkresoch 

mala spoločnosť nesprávne zakreslenú jeden distribučný rozvod, ktorý nás žiada preložiť. 

Mesto teraz dopracováva samostatný projekt prekládky, ZS distribučná musí túto schváliť, a až 

potom nám schváli projekt. Následne môže začať dvojkolové konanie, stavbu tam musíme 

najskôr umiestniť. Nevieme odhadnúť, koľko bude trvať administratívny proces. ZS distribučná 

bude toto 2 krát posudzovať.  

Primátor mesta – k projektu v m. č. Ľuborča doplnil, že nie sme v situácii, že si môžeme 

vyberať, na čo sumu 80 000 € použijeme. Hypoteticky, keď sa nájde človek, ako poslankyňa 

Bednáriková, ktorá 3 krát vzniesla námietky proti tomu, tak to nestihneme. Môže sa to stať. 

Blokovať rozvoj je veľmi jednoduché. Všetky projekty – dotačné peniaze, sú teraz nastavené 

tak, že keď sa zverejní výzva, nie je tam veľký časový priestor na to, aby sa všetka 

administratíva, „povoľovačky“ zadovážili, pretože je to veľmi krátky čas. Čiže, buď pôjdeme 

cestou, čo sa v Nemšovej veľmi často deje, a mnoho anonymov to robí, že mestu spochybňuje 

všetko, čo sa dá, ale budeme prichádzať o peniaze. 

Ing. Prílesanová – po dohode s prednostom úradu sa dnes bola pozrieť na úrade na 

dokumentáciu MK Ľuborčianska. Tu je rozpočtovaná suma 136 000 €. je to pekne navrhnutá 

stavba, dúfa, že sa podarí ju zrealizovať. Zrejme sa čaká na elektriku. Následne bude výberové 

konanie. Možno sa cena ešte zníži.  
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MUDr. Daňo – situáciu detailne nepozná na ul. Sklárska, informoval sa na veľkosť pásu zelene, 

ktorý tam zostane.  

Prednosta úradu – v najužšom mieste, v zákrute je to 4,45 m a celkovo pod balkóny to bude od 

4,45 m – 4,70 m.  

MUDr. Daňo – nevidí dôvod, aby sa toto nerealizovalo, môžeme na to dostať peniaze, môže sa 

to spraviť a bude to jeden kultivovaný priestor, ktorý bude reprezentovať Nemšovú. Kto nám dá 

sumu 80 000 € len tak? Finančné prostriedky sú účelovo viazané, len na túto lokalitu. 

nemôžeme ich použiť nikde inde. Myslí si, že 5 m pás zelene úplne stačí okolo domov, keď sa 

to skultivuje, vysadí. Bude to pekné a vznikne 12 parkovacích miest. Pozerajme sa na to reálne. 

V celom vnútrobloku je parkovanie tragédia. Okolie CSS je jeden kultivovaný, civilizovaný 

priestor, ktorý chvália pacienti, domáci, ktorí si ho užívajú. Zasa spravíme niečo na inom 

mieste, v podobnom duchu,  a posunieme sa. Osobne za takto pripravené rozpočtové opatrenie 

zahlasuje. 

Prednosta úradu – na tento projekt už mesto súťažilo, vysúťažených je 74 000 €, avšak súťaž 

prebehla už viac ako pred rokom. Predpokladáme, že sa môže stať, že zo strany zhotoviteľa 

dôjde k navýšeniu finančných prostriedkov.   

M. Husár – požiadal kolegov poslancov a kolegyne poslankyne, aby uvažovali hlavou. Na 

každej pracovnej porade riešia otázku parkovacej politiky. ďalej, stále riešime financie, máme 

možnosť dostať peniaze, vybudovať dobrú, rozumnú vec. Požiadal poslancov, aby to 

neblokovali a schválili to. Ľudia to isto tak nemysleli. Podľa neho je petícia s 30 hlasmi 

spochybniteľná.   

Ing. Bednáriková -  obyvatelia boli informovaní formou vitrín a webovej stránky. Poštu domov 

nedostali. Starší ľudia nerozumejú, že sa majú ísť pozrieť do vitrínky, že je to zrovna vyvesené.  

Primátor mesta – ak zastupuje poslankyňa Bednáriková záujmy občanov, spýtal sa, prečo 

týchto občanov nezobrala a neprišla s nimi na mestský úrad, aby si to pozreli.    

Ing. Bednáriková -  primátor mesta dobre vie, že jej to občania podpísali a minulý rok dala 

podnet do Novej Dubnice. Podpisy tam boli. 

Primátor mesta – poslankyňa Bednáriková chcela dokumentáciu k sebe domov, na túto nemá 

právny nárok, avšak na nahliadnutie, ako každý jeden účastník konania na stavebnom úrade, má 

právo. Naviac, keby na stavebný úrad títo ľudia prišli, tak by mali možnosť dostať fundované 

odpovede na to, na čo by sa pýtali. Poslankyňa Bednáriková si to nechala vo svojej 

individuálnej réžii, a povedala ľuďom to, čo jej vyhovovalo. 

Ing. Bednáriková -  Váš názor. 

Primátor mesta – áno, je to jeho subjektívny názor. 

Nikto už nemal žiadne pripomienky ani iné návrhy, diskusiu primátor mesta ukončil a požiadal 

návrhovú  komisiu o predloženie zmeny návrhu uznesenia. Následne dal o návrhu hlasovať. 

 

Hlasovanie – návrh na zmenu: 

Počet prítomných poslancov: 11 

Za: 2 (Ing. Bednáriková, Ing. Krištofovič) 

Proti: 4 (Ing. Prno, M. Patka, Ing. Kendera, M. Husár) 

Zdržal sa: 5 (MUDr. Daňo, Ing. Prílesanová, Ing. Gabriš, PhD., Bc. Moravčík, Ľ. Švorec) 

Nehlasoval: 0 

 

Hlasovanie – pôvodný návrh: 

Počet prítomných poslancov: 11 

Za: 8 (MUDr. Daňo, Ing. Prno, Ing. Gabriš, PhD., Bc. Moravčík, Ľ. Švorec, M. Patka,  

             Ing. Kendera, M. Husár) 

Proti: 2 (Ing. Bednáriková, Ing. Krištofovič) 

Zdržal sa: 1 (Ing. Prílesanová) 

Nehlasoval: 0 
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UZNESENIE č. 60 

k návrhu na zmenu rozpočtu mesta Nemšová na rok 2023 – RO č. 4/2023 

 

Mestské zastupiteľstvo v Nemšovej na základe prerokovaného materiálu 

 

schvaľuje  

zmenu rozpočtu mesta Nemšová na rok 2023 spočívajúcu v rozpočtovom opatrení číslo 4/2023 

v zmysle predloženého materiálu 

 

6. Majetkové záležitosti: 

6. 1 Zámena pozemkov v k. ú. Ľuborča – Magdaléna Morihlatková  

 

JUDr. Hamarová – Mestské zastupiteľstvo v Nemšovej uznesením č. 49 zo dňa 10.05.2023 

schválilo zámer zameniť pozemky medzi mestom Nemšová a Magdalénou Morihlatkovou. Ide 

o pozemky v k.ú. Ľuborča, kde zámenou pozemkov dôjde k zosúladeniu skutkového a právneho 

stavu. Zámena pozemkov sa realizuje podľa zákona o majetku obcí ako prípad hodný 

osobitného zreteľa. Náklady budú hradiť zmluvné strany rovným dielom, zámena sa bude 

realizovať bez finančného vyrovnania. Zámer zameniť tieto pozemky bol v súlade so zákonom 

o majetku obcí zverejnený na úradnej tabuli mesta a na internetovej stránke mesta od 

12.06.2023 do dnešného dňa. Po schválení uznesenia bude uzavretá zámenná zmluva. 

Primátor mesta  otvoril diskusiu.  

Ing. Prílesanová -  komisia životného prostredia a výstavby súhlasí so zámenou pozemkov. 

Ing. Krištofovič - finančná komisia odporučila schváliť zámenu.  

Keďže už nemal nikto pripomienky ani návrhy, diskusiu primátor mesta ukončil a požiadal 

návrhovú komisiu o predloženie návrhu uznesenia. Následne dal o návrhu hlasovať.  

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných poslancov: 11 

Za: 11 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

 

UZNESENIE č. 61 

k majetkovým záležitostiam: 

Zámena pozemkov v k. ú. Ľuborča – Magdaléna Morihlatková 

  

Mestské zastupiteľstvo v Nemšovej na základe prerokovaného materiálu 

 

schvaľuje  

       

    zámenu pozemkov podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

v znení neskorších predpisov ako dôvod hodný osobitného zreteľa medzi mestom 

Nemšová a Magdalénou Morihlatkovou nasledovne:  

a) pozemok vo výlučnom vlastníctve mesta Nemšová (podiel 1/1): 

-  C KN parcelu č. 632/2 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 18 m2, vytvorenú 

geometrickým plánom č. 51291185-51-22 z pozemku, E KN parcely č. 68/1, 

zapísanej na liste vlastníctva č. 1, katastrálne územie Ľuborča 

       za 

b) pozemok vo výlučnom vlastníctve Magdalény Morihlatkovej (podiel 1/1) 

- C KN parcelu č. 277/4 orná pôda o výmere 18 m2, vytvorenú geometrickým 

plánom č. 51291185-51-22 z pozemku, C KN parcely č. 277/1, zapísanej na liste 

vlastníctva č. 40, katastrálne územie Ľuborča  
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Podmienky zámeny:    
1. Zámena sa bude realizovať bez finančného vyrovnania  

2. Náklady spojené s vyhotovením geometrického plánu a správneho poplatku za 

návrh na vklad vlastníckeho práva hradia zmluvné strany rovným dielom.  

 Zdôvodnenie zámeny pozemkov ako prípad hodný osobitného zreteľa :   

Zámenou pozemkov dôjde k zosúladeniu skutkového a právneho stavu -  k vysporiadaniu 

dlhodobo užívaných pozemkov pri rodinnom dome, ktoré sú neoddeliteľnou súčasťou 

dvora. Pozemok, ktorý nadobudne Magdaléna Morihlatková zámenou do výlučného 

vlastníctva nie je pre mesto využiteľný, nie je vhodné ho previesť na tretie osoby, ani 

účelné ponechať ho v majetku mesta. 

 
Schválenie uznesenia :  

Uznesenie  bolo schválené trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 

 
 6.2 Prenájom vodohospodárskeho majetku mesta Nemšová spoločnosti RVSVV, s.r.o. 

 

JUDr. Hamarová - medzi mestom Nemšová ako prenajímateľom a spoločnosťou RVSVV s.r.o. 

ako nájomcom je uzavretá zmluva o nájme a o prevádzkovaní a poskytovaní služieb súvisiacich 

s nájmom a prevádzkou vodohospodárskeho majetku. Uzatvorenie tejto zmluvy bolo schválené 

uznesením MsZ. Uznesením č. 54 zo dňa 10.05.2023 schválilo Mestské zastupiteľstvo 

v Nemšovej zámer prenajať vodohospodársky majetok vo vlastníctve mesta Nemšová ako 

dôvod hodný osobitného zreteľa spoločnosti Regionálna vodárenská spoločnosť Vlára – Váh, 

s.r.o. a to za nájomné v roku 2023 3 000 €, rok 2024 5 000 € a od roku 2025 48 splátok vo 

výške 8 205,10 €. Ide o majetok, skolaudovaný v roku 2022 (lokalita IBV Pod horou Kľúčové), 

ktorý nie je predmetom hore uvedenej zmluvy o nájme. Zámer prenájmu bol v súlade 

so zákonom o majetku obcí zverejnený na úradnej tabuli mesta a na internetovej stránke mesta 

od 12.06.2023 do dnešného dňa. Na tomto zastupiteľstve sa schvaľuje samotný prenájom a je 

potrebný súhlas 3/5 väčšiny všetkých poslancov. Z dôvodu rozšírenia prenájmu bude po 

schválení uznesenia uzavretý dodatok k pôvodnej zmluve o nájme.  

Primátor mesta - otvoril diskusiu. Keďže nemal nikto pripomienky ani návrhy, diskusiu 

ukončil a požiadal návrhovú komisiu o predloženie návrhu uznesenia. Následne dal o návrhu 

hlasovať.  

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných poslancov: 11 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržal sa: 2 (Ing. Prno, M. Husár) 

Nehlasoval: 0 

 

UZNESENIE č. 62 

k majetkovým záležitostiam: 

Prenájom vodohospodárskeho majetku mesta Nemšová spoločnosti RVSVV, s.r.o. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Nemšovej na základe prerokovaného materiálu 

schvaľuje  

prenájom vodohospodárskeho majetku vo vlastníctve mesta Nemšová uvedený 

v prílohe uznesenia podľa § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

v znení neskorších predpisov ako dôvod hodný osobitného zreteľa spoločnosti 

Regionálna vodárenská spoločnosť Vlára – Váh, s.r.o., IČO: 36 682 888, sídlo: Janka 
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Palu 2/3, 91441 Nemšová a to nasledovne: v roku 2023 3 000 €, rok 2024 5 000 € a od 

roku 2025 48 splátok vo výške 8 205,10 €  

 Zdôvodnenie prenájmu ako prípad hodný osobitného zreteľa:   

Na základe zmluvy o nájme a o prevádzkovaní a poskytovaní služieb súvisiacich s nájmom 

a prevádzkou vodohospodárskeho majetku uzatvorenej 28.02.2022 medzi mestom Nemšová ako 

prenajímateľom a spoločnosťou Regionálna vodárenská spoločnosť Vlára Váh Nemšová s.r.o. 

ako nájomcom došlo k prenájmu vodohospodárskeho majetku vo vlastníctve mesta Nemšová. 

Nájomná zmluva bola uzavretá na dobu určitú, 5 rokov za účelom zabezpečenia úloh mesta 

v oblasti vodného hospodárstva.  

Z dôvodu rozšírenia prenájmu bude uzavretý dodatok k pôvodnej nájomnej zmluve. Jedná sa 

o novo zaradený majetok (skolaudovaný v roku 2022), ktorý nie je predmetom nájomnej zmluvy z 

28.2.2022 a ročné  nájomné je vo výške ročných odpisov podľa zákona č. 595/2003 Z. z. o dani 

z príjmov v platnom znení (pri dobe odpisovania 50 rokov). 
 

Schválenie uznesenia :  

Uznesenie  bolo schválené trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 

 

5. 3 Zámer prenajať pozemky, C KN parcely č. 1619/1, 1619/2 k. ú. Kľúčové – Jaroslav  

       Šumichrast a manželka Daniela 

 

JUDr. Hamarová - materiál je spracovaný na základe žiadosti Jaroslava Šumichrasta 

a manželky Daniely o prenájom pozemkov. Ide o pozemky, C KN parcelu  

č. 1619/1 záhrada o výmere 1714 m2 a  parcelu č. 1619/2 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 

23 m2, zapísaných na liste vlastníctva č. 1076, k. ú. Kľúčové. Tieto pozemky sa nachádzajú sa 

mimo zastavaného územia obce, nad družstvom. Záhradnú chatku so s. č. 1911 na parcele č. 

1619/2 začiatkom roka 2023 kúpili od Moniky Mojžišovej do bezpodielového spoluvlastníctva 

žiadatelia. Monika Mojžišová zároveň požiadala o ukončenie nájomnej zmluvy dohodou. 

Pozemok je oplotený a vedľa neho sa nachádzajú ďalšie dva mestské oplotené pozemky, na 

ktorých sú postavené záhradné chatky vo výlučnom vlastníctve fyzických osôb, ktoré tieto 

pozemky užívajú na základe nájomných zmlúv. V tomto prípade sa pri prenájme pozemku 

postupuje podľa zákona o majetku obcí ako prípad hodný osobitného zreteľa. Na tomto 

zastupiteľstve sa  schvaľuje 3/5 väčšinou všetkých poslancov zámer. 

Primátor mesta - otvoril diskusiu.  

Ing. Prílesanová - komisia výstavby materiál prerokovala a odporučila zámer prenajať 

pozemky žiadateľom. Zároveň odporučili ukončenie nájomnej zmluvy. 

JUDr. Hamarová – dnes sa schvaľuje iba zámer prenajať pozemky, neschvaľuje sa prenájom. 

So žiadateľkou bude ukončená nájomná zmluva dohodou už budúci týždeň, pretože pozemky 

neužíva a nová  nájomná zmluva sa bude uzatvárať až na MsZ v septembri. Tým, že uznesenia 

budú podpísané v rovnaký deň, v tomto problém nevidí. 

Ing. Krištofovič - finančná komisia návrh prerokovala a odporúča zámer prenajať schváliť 

a v prípade prenájmu odporučila nájom vo výške 0,35 €/m2. 

Keďže už nemal nikto pripomienky ani návrhy, diskusiu primátor mesta ukončil a požiadal 

návrhovú komisiu o predloženie návrhov uznesení. Následne dal o návrhoch hlasovať.  

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných poslancov: 11 

Za: 11 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 
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UZNESENIE č. 63 

k majetkovým záležitostiam: 

Zámer prenajať pozemky, C KN parcely č. 1619/1, 1619/2 k. ú. Kľúčové – Jaroslav  

Šumichrast a manželka Daniela 

 

Mestské zastupiteľstvo v Nemšovej na základe prerokovaného materiálu 

 

schvaľuje  

zámer prenajať pozemky, C KN parcelu č. 1619/1 záhrady o výmere 1714 m2  

a C KN parcelu č. 1619/2 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 23 m2, zapísané na 

liste vlastníctva č. 1076, katastrálne územie Kľúčové § 9 ods. 1 písm. c) zákona 

 č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov v spojení s článkom  

10 bod 4 písm. c) VZN Mesta Nemšová č. 04/2012 – Zásady hospodárenia a nakladania 

s majetkom Mesta Nemšová ako dôvod hodný osobitného zreteľa Jaroslavovi 

Šumichrastovi a manželke Daniele, obaja bytom A. Kropáčiho 1139/4, Nemšová za 

podmienok: nájomné: 0,35 €/m2/rok, nájomná zmluva na dobu neurčitú, účel nájmu: 

pozemok pod stavbou, záhradkárske a rekreačné účely       

 

Zdôvodnenie prenájmu ako prípad hodný osobitného zreteľa:   
Uvedené pozemky má v súčasnosti v prenájme Monika Mojžišová, ktorá ich užíva na základe  

nájomnej zmluvy č. 50/2021. Na pozemku, C KN parcele č. 1619/2 je postavená záhradná chatka 

so súpisným číslom 1911, ktorú žiadatelia odkúpili do bezpodielového spoluvlastníctva. Monika 

Mojžišová požiadala o ukončenie nájomnej zmluvy dohodou.  Pozemky sú oplotené, udržiavané, 

sú využívané na rekreačné a záhradkárske účely. 

             Schválenie uznesenia :  

Uznesenie  bolo schválené trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 

 

5.4 Zámer prenajať nebytové priestory v budove polyfunkčného objektu so súp. číslom 

      97, k. ú. Nemšová – NEUMI s.r.o. 

 

JUDr. Hamarová – spoločnosť NEUMI, s.r.o., ktorej konateľkou je MUDr. Janka Miščíková 

má na základe nájomnej zmluvy č. 03/02/2014 v prenájme nebytové priestory v budove 

zdravotníckeho zariadenia na ulici Odbojárov, ktoré mesto v roku 2022 predalo spoločnosti 

ENT CENTRUM s.r.o. Nájomné bolo dohodnuté vo výške 5 €/m2/rok. V nájomnej zmluve 

nebolo dohodnuté, že sa bude nájomné zvyšovať o výšku miery inflácie.   Nájomné ostatných 

nájomcov v budovách zdravotníckeho zariadenia v roku 2022 je podrobne rozpísané 

v dôvodovej správe. V tomto prípade ide o prenájom nebytových priestorov v budove 

polyfunkčného objektu so s. č. 97, ide o ambulanciu a spoločné priestory, ktoré bude využívať 

s ostatnými nájomcami a nájomné je navrhnuté – po finančnej komisii a pracovnej porade tak, 

ako mala MUDr. Miščíková doteraz. Pri prenájme sa postupuje podľa zákona o majetku obcí  -  

ako prípad hodný osobitného zreteľa. Na tomto zastupiteľstve sa schvaľuje 3/5 väčšinou 

všetkých poslancov zámer prenájmu. Na najbližšom zastupiteľstve sa bude schvaľovať samotný 

prenájom.   

Primátor mesta - otvoril diskusiu.  

Ing. Prílesanová - komisia životného prostredia a výstavby odporúča schváliť MsZ tento 

zámer. 

Ing. Krištofovič - finančná komisia odporúča schváliť MsZ tento zámer. 

Keďže už nemal nikto pripomienky ani návrhy, diskusiu primátor mesta ukončil a požiadal 

návrhovú komisiu o predloženie návrhu uznesenia. Následne dal o návrhu hlasovať.  

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných poslancov: 11 
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Za: 11 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

Nehlasoval: 0 

 

UZNESENIE č. 64 

k majetkovým záležitostiam: 

Zámer prenajať nebytové priestory v budove polyfunkčného objektu so súp. číslom 

97, k. ú. Nemšová – NEUMI s.r.o. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Nemšovej na základe prerokovaného materiálu 
 

schvaľuje  

     zámer prenajať časť nebytového priestoru č. 1: ambulancia o výmere 17,95 m2, 

prípravovňa o výmere 30,72 m2, šatňa personál o výmere 4,19 m2 a WC a výlevka 

o výmere 6,98 m2 (spolu s nájomcom PaedDr. Eva Šatková) a sociálne zariadenia 

o celkovej výmere 26,79 m2 spoločne užívané s ostatnými nájomcami nebytového 

priestoru na prízemí budovy polyfunkčného objektu so súpisným číslom 97 na pozemku, 

C KN parcele č. 1898/21, zapísaného na liste vlastníctva č. 2567 pre katastrálne územie 

Nemšová podľa  9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí ako prípad 

hodný osobitného zreteľa – NEUMI, s.r.o., Záblatská 272/104, Trenčín  za 

podmienok: nájomné: 5 €/m2/rok, úhrada energií podľa spotreby, doba nájmu: neurčitá, 

účel nájmu: prevádzkovanie ambulancie v špecializovanom odbore neurológia, s právom 

užívať ambulanciu je spojené právo užívať spoločnú chodbu, po 12 mesiacoch trvania 

nájmu bude výška nájmu upravená uznesením mestského zastupiteľstva 

  Zdôvodnenie prenájmu ako prípad hodný osobitného zreteľa:  

Spoločnosť NEUMI, s.r.o., ktorej konateľkou je MUDr. Janka Miščíková má na základe 

nájomnej zmluvy z roku 2014 v prenájme nebytové priestory v budove zdravotníckeho zariadenia 

na ulici Odbojárov, ktoré mesto v roku 2022 predalo spoločnosti ENT CENTRUM s.r.o. Účelom 

nájmu je prevádzkovanie ambulancie v špecializovanom odbore neurológia. Mesto Nemšová má 

záujem naďalej poskytovať MUDr. Miščíkovej na území mesta nebytové priestory, aby mohla 

pokračovať v prevádzke ambulancie. 

             Uznesenie  bolo schválené trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 

 

 6.5 Zámer prenajať nebytové priestory v budove polyfunkčného objektu so súp. číslom  

       97, k. ú. Nemšová – PaedDr. Eva Šatková 

 

JUDr. Hamarová – tento bod súvisí s predchádzajúcim bodom, PaedDr. Eva Šatková uzavrela 

v roku 2021 s mestom Nemšová nájomnú zmluvu zverejnenú pod č. 75/2021. Zmluva bola 

uzavretá na prenájom časti nebytového priestoru č. 6 v budove zdravotníckeho zariadenia za 

účelom zriadenia a prevádzkovania súkromného špeciálno – pedagogického poradenstva pre 

deti a mládež. Tieto nebytové priestory mesto predalo v roku 2022 spoločnosti ENT 

CENTRUM s.r.o. Zmluvné strany sa dohodli na nájomnom za ambulanciu a sklad vo výške 1,83 

€/m2/mesiac (21,96 €/m2/rok ) a nájomné za podiel na spoločných priestoroch: 5 €/m2/rok. 

Takto je pripravený návrh uznesenia na návrh finančnej komisie a po porade poslancov. V tomto 

prípade sa pri prenájme postupuje podľa zákona o majetku obcí -  ako prípad hodný osobitného 

zreteľa. Na tomto zastupiteľstve sa schvaľuje 3/5 väčšinou všetkých poslancov zámer prenájmu. 

Na najbližšom zastupiteľstve sa bude schvaľovať samotný prenájom.  Nájomná zmluva sa bude 

uzatvárať až po schválení prenájmu. Po 12 mesiacoch sa bude výška nájmu prehodnocovať. 

Primátor mesta - otvoril diskusiu.  

MUDr. Daňo – je tam 4 násobný rozdiel v prenájme za m2, pritom sú to jedny priestory. 

Perspektívne bude potrebné urobiť v zmluvách poriadok. 



18 

 

Ing. Prílesanová - komisia životného prostredia a výstavby po prerokovaní odporúča schváliť 

zámer s tým, že výšku prenájmu odporučí finančná komisia. 

Ing. Krištofovič - finančná komisia odporúča schváliť zámer prenajať so zachovaním výšky 

prenájmu. 

Keďže už nemal nikto pripomienky ani návrhy, diskusiu primátor mesta ukončil a požiadal 

návrhovú komisiu o predloženie návrhu uznesenia. Následne dal hlasovať.  

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných poslancov: 11 

Za: 11 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

Nehlasoval: 0 

 

UZNESENIE č. 65 

k majetkovým záležitostiam: 

Zámer prenajať nebytové priestory v budove polyfunkčného objektu so súp. číslom  

97, k. ú. Nemšová – PaedDr. Eva Šatková 

 

Mestské zastupiteľstvo v Nemšovej na základe prerokovaného materiálu 

 

schvaľuje  

     zámer prenajať časť nebytového priestoru č. 1: ambulancia detského psychológa 

o výmere 12,93 m2, šatňa personál o výmere 4,19 m2 a WC a výlevka o výmere 6,98 m2 

(spolu s nájomcom NEUMI, s.r.o.) a sociálne zariadenia o celkovej výmere 26,79 m2 

spoločne užívané s ostatnými nájomcami nebytového priestoru) na prízemí budovy 

polyfunkčného objektu so súpisným číslom 97 na pozemku, C KN parcele č. 1898/21, 

zapísaného na liste vlastníctva č. 2567 pre katastrálne územie Nemšová podľa  9a ods. 9 

písm. c ) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí ako prípad hodný osobitného zreteľa 

– PaedDr. Eve Šatkovej, Krivoklát 129, 018 52 Pruské  za podmienok: nájomné za 

ambulanciu 21,96 €/m2/rok, nájomné za podiel na spoločných priestoroch: 5 €/m2/rok, 

úhrada energií podľa spotreby, doba nájmu: neurčitá, účel nájmu: prevádzkovanie 

súkromného špeciálno-pedagogického poradenstva pre deti a mládež, s právom užívať 

ambulanciu je spojené právo užívať spoločnú chodbu, po 12 mesiacoch trvania nájmu bude 

výška nájmu upravená uznesením mestského zastupiteľstva  

  
 Zdôvodnenie prenájmu ako prípad hodný osobitného zreteľa:  

PaedDr. Eva Šatková uzavrela v roku 2021 s mestom Nemšová nájomnú zmluvu na prenájom 

nebytových priestorov v budove zdravotníckeho zariadenia za účelom zriadenia 

a prevádzkovania súkromného špeciálno – pedagogického poradenstva pre deti a mládež. Tieto 

nebytové priestory mesto predalo v roku 2022 spoločnosti ENT CENTRUM s.r.o.  

Mesto Nemšová má záujem naďalej poskytovať PaedDr. Šatkovej na území mesta nebytové 

priestory, aby mohla pokračovať v prevádzke ambulancie.    

Uznesenie  bolo schválené trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 

                                         

6.5 Zámer odpredať C KN parcelu č. 604/43, k. ú. Nemšová – Richard Kristín  

 

JUDr. Hamarová - na mesto Nemšová bola doručená v máji 2023 žiadosť Richarda Kristína, 

o odkúpenie C KN parcely č. 604/43  o výmere 24 m2, ktorá sa nachádza na Moravskej ulici 

v Nemšovej. Žiadateľ vo svojej žiadosti uvádza, že je od narodenia obyvateľom na ulici 

Moravskej, o parcelu sa stará a v minulosti z nej na vlastné náklady odstránil niekoľkotonový 



19 

 

betónový monolit. Podobnú žiadosť o odkúpenie tohto pozemku podala na mesto vo februári 

Lenka Navrátilová, tiež za účelom vybudovania garáže. Na základe tejto žiadosti bol na MsZ 

v máji 2023 predložený materiál na predaj pozemku formou verejnej obchodnej súťaže – 

materiál bol stiahnutý z rokovania. Podrobnosti k odpredaju sú uvedené v dôvodovej správe, 

ktorá je zverejnená a poslancom bola doručená pred rokovaním MsZ. Na základe žiadosti pána 

Kristína bol pripravený návrh odpredať tento pozemok, ako prípad hodný osobitného zreteľa. 

V pondelok boli doručené k tomuto materiálu na mestský úrad dve žiadosti o odkúpenie tohto 

pozemku. Žiadosť podala opakovane Lenka Navrátilová a  Dominika Červeňanová. 

Primátor mesta - otvoril diskusiu.  

Ing. Krištofovič - finančná komisia odporúča návrh schváliť a kúpnu cenu stanoviť na 50 €/m2.  

Ing. Prílesanová - komisia životného prostredia a výstavby po prerokovaní odporúča schváliť 

zámer odpredať pozemok žiadateľovi. 

Prednosta úradu – upozornil, že na mestský úrad prišli ďalšie žiadosti na odpredaj tohto 

pozemku, čo môže trochu spochybniť osobitný zreteľ. osobitný zreteľ je na rozhodnutí 

poslancov, t. zn., že tak, ako je tu definovaný a bude schválený na tomto MsZ, je platný. Dá sa 

povedať, že skoro nenapadnuteľný. Rozhodnutie je momentálne na poslancoch. Nevie, či tí, 

ktorí ďalší podali žiadosti, či sú z ulice Moravská.  

JUDr. Hamarová – áno, jedna pani uviedla, že tu má trvalý pobyt. 

Keďže už nemal nikto pripomienky ani návrhy, diskusiu primátor mesta ukončil a požiadal 

návrhovú komisiu o predloženie návrhu uznesenia. Následne dal o návrhu hlasovať.  

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných poslancov: 11 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržal sa: 2 ( Ing. Prno, M. Husár) 

Nehlasoval: 0 

 

UZNESENIE č. 66 

k majetkovým záležitostiam: 

Zámer odpredať C KN parcelu č. 604/43, k. ú. Nemšová – Richard Kristín 

 

Mestské zastupiteľstvo v Nemšovej na základe prerokovaného materiálu 

 

schvaľuje        

      v zmysle § 9 ods. 2 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov zámer odpredať pozemok, C KN parcelu č. 604/43 zastavaná plocha  

a nádvorie o výmere 24 m2, zapísanú na liste vlastníctva č. 1, katastrálne územie 

Nemšová ako prípad hodný osobitného zreteľa do výlučného vlastníctva Richardovi 

Kristínovi, bytom Moravská 683/6, Nemšová  za kúpnu cenu 50,00 €/m2 

 

Všetky náklady spojené s prevodom pozemku hradí kupujúci  

 Zdôvodnenie odpredaja parcely č. 604/43 ako prípad hodný osobitného zreteľa :   

Ide o pozemok na ulici Moravská, ktorý je vo vlastníctve mesta. Žiadateľ býva na ulici 

Moravská, o pozemok prejavuje dlhodobo záujem, stará sa oň a v minulosti z neho odstránil 

na vlastné náklady betónový monolit. Pozemok je pre mesto nevyužiteľný.   

            Uznesenie bolo schválené trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 

6.7 Ukončenie nájomnej zmluvy č. 50/2021 dohodou – Monika Mojžišová, k. ú.  

        Kľúčové 



20 

 

  

JUDr. Hamarová – uvedený materiál súvisí s bodom 6.3, kde bol schvaľovaný zámer prenajať 

pozemky manželom Šumichrastovým. V súčasnosti má v prenájme pozemky na základe 

nájomnej zmluvy Monika Mojžišová. Z dôvodu predaja záhradnej chatky požiadala  

o ukončenie nájomnej zmluvy dohodou. 

Primátor mesta otvoril diskusiu.  

Ing. Krištofovič - finančná komisia materiál zobrala na vedomie a odporúča tento schváliť. 

Keďže už nemal nikto pripomienky ani návrhy, diskusiu primátor mesta ukončil a požiadal 

návrhovú komisiu o predloženie návrhu. Následne dal hlasovať.  
 

Hlasovanie: 

Počet prítomných poslancov: 11 

Za: 11 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

 

UZNESENIE č. 67 

k majetkovým záležitostiam: 

Ukončenie nájomnej zmluvy č. 50/2021 dohodou – Monika Mojžišová, k. ú.  

Kľúčové 

 

Mestské zastupiteľstvo v Nemšovej na základe prerokovaného materiálu 

 

schvaľuje 

ukončenie nájomnej zmluvy 50/2021 uzatvorenej dňa 30.11.2021 medzi mestom Nemšová ako 

prenajímateľom a Monikou Mojžišovou ako nájomcom dohodou ku dňu nadobudnutia účinnosti 

dohody o ukončení nájomnej zmluvy č. 50/2021 

 

6.8 Zriadenie vecného bremena (uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení     

        vecného bremena)– Andrea Štefánková, k. ú. Nemšová 

 

JUDr. Hamarová – materiál je spracovaný na základe žiadosti Andrei Štefánkovej 

o uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena. Žiadateľka je vlastníkom 

pozemku, C KN parcely č. 3850, ktorý sa nachádza na ulici Urbárska v Nemšovej a žiadateľka 

na ňom plánuje výstavbu rodinného domu. Dôvodom zriadenia vecného bremena je 

umiestnenie vodovodnej prípojky na pozemkoch vo vlastníctve mesta v k. ú. Nemšová - E KN 

parcele č. 1011 trvalý trávny porast o výmere 1 m2, zapísanej na liste vlastníctva č. 2171 a  C 

KN parcele č. 2516/11 a umiestnenie prípojky splaškovej kanalizácie na pozemku, C KN 

parcele č. 3822/1. Pri zriaďovaní vecného bremena, ktoré spočíva v uložení prípojky sa zriaďuje 

aj právo vstupu prechodu a prístupu za účelom údržby, kontroly, opráv a rekonštrukčných prác 

na tejto prípojke. Po schválení vecného bremena bude uzavretá so žiadateľom zmluva o budúcej 

zmluve o zriadení vecného bremena. Po realizácii dá žiadateľ vyhotoviť geometrický plán  a  

uzavrie sa riadna zmluva o vecnom bremene. 

Primátor mesta otvoril diskusiu.  

Ing. Prílesanová - komisia životného prostredia a výstavby po prerokovaní odporúča schváliť 

zriadenie vecného bremena. 

Ing. Krištofovič - finančná komisia materiál odporúča schváliť všetky vecné bremená až po bod 

6.11. 

Keďže už nemal nikto pripomienky ani návrhy, diskusiu primátor mesta ukončil a požiadal 

návrhovú komisiu o predloženie návrhu. Následne dal hlasovať.  
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Hlasovanie: 

Počet prítomných poslancov: 11 

Za: 11 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

 

UZNESENIE č. 68 

k majetkovým záležitostiam: 

Zriadenie vecného bremena (uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného 

bremena)– Andrea Štefánková, k. ú. Nemšová 

 

Mestské zastupiteľstvo v Nemšovej na základe prerokovaného materiálu 

 

schvaľuje  

uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena, predmetom 

ktorej bude v súlade s článkom 11 ods. 1 VZN Mesta Nemšová č. 04/2012 – Zásady 

hospodárenia a nakladania s majetkom Mesta Nemšová zriadenie bezplatného časovo 

neobmedzeného vecného bremena na pozemky v katastrálnom území Nemšová, E KN 

parcelu č. 1011 trvalý trávny porast o výmere 1 m2, zapísanú na liste vlastníctva č. 

2171, C KN parcelu č. 2516/11 ostatná plocha o výmere 194 m2, zapísanú na liste 

vlastníctva č. 1 a C KN parcelu č. 3822/1 ostatná plocha  o výmere 6645 m2, zapísanú na 

liste vlastníctva č. 3713 v prospech budúceho oprávneného - vlastníka pozemku, C 

KN parcely č. 3850 záhrada o výmere 850 m2, zapísanej na liste vlastníctva č. 4314 

katastrálne územie Nemšová 

 

1. Vecné bremeno „in rem“ spočíva v povinnosti povinného z vecného bremena 

strpieť na pozemkoch, E KN parcele č. 1011 a C KN parcele č. 2516/11: 

a) zriadenie, uloženie a existenciu  vodovodnej prípojky  

b) vstup, prechod a prejazd za účelom údržby, kontroly, opráv a rekonštrukčných prác 

na inžinierskych sieťach– mechanizmami ako i oprávnenými pracovníkmi 

oprávneného z vecného bremena 

 

2. Vecné bremeno „in rem“ spočíva v povinnosti povinného z vecného bremena 

strpieť na pozemku, C KN parcele č. 3822/1: 

a) zriadenie, uloženie a existenciu prípojky splaškovej kanalizácie  

b) vstup, prechod a prejazd za účelom údržby, kontroly, opráv a rekonštrukčných prác 

na inžinierskych sieťach– mechanizmami ako i oprávnenými pracovníkmi 

oprávneného z vecného bremena 

 

Podmienky zriadenia vecného bremena: 
a) Rozsah vecného bremena bude vyznačený geometrickým plánom 

b) Všetky náklady uhradí oprávnený z vecného bremena 

 

6.9 Zriadenie vecného bremena – Ľubomír Rýger, k. ú. Ľuborča   

 

JUDr. Hamarová – Ľubomír Rýger je výlučným vlastníkom pozemku, C KN parcely č. 1854 k. 

ú. Ľuborča. K pozemku, ktorý využíva ako záhradu, realizoval elektrickú prípojku po 

pozemkoch vo vlastníctve mesta Nemšová. Ide o pozemky,  C KN parcelu č. 1850 a C KN 

parcelu č. 1852. Prípojku realizoval na základe zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného 

bremena. Uzavretie tejto zmluvy schválilo MsZ v Nemšovej uznesením. Podľa zmluvy 

o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena sa žiadateľ zaviazal, že po nadobudnutí 

právoplatnosti kolaudačného rozhodnutia povoľujúceho užívanie plánovanej stavby vyzve 
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budúceho povinného na uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena. Dňa 19.01.2023 

vydalo mesto Nemšová kolaudačné rozhodnutie povoľujúce užívanie líniovej stavby 

„Elektrická prípojka NN pre záhradu parcela č. 1854, k.ú. Ľuborča“. Žiadateľ v súvislosti 

s kolaudačným rozhodnutím podal žiadosť o zriadenie vecného bremena a doložil geometrický 

plán  na vyznačenie vecného bremena. Po schválení uznesenia bude s oprávneným z vecného 

bremena uzavretá zmluva o zriadení vecného bremena, ktorá bude predložená na Okresný úrad, 

odbor katastrálny.  

Primátor mesta otvoril diskusiu.  

Ing. Prílesanová – podobne, ako kolega Ing. Krištofovič, komisia životného prostredia a 

výstavby odporúča schváliť všetky vecné bremená až po bod 6.11. 

Keďže už nemal nikto pripomienky ani návrhy, diskusiu primátor mesta ukončil a požiadal 

návrhovú komisiu o predloženie návrhu. Následne dal hlasovať.  
 

Hlasovanie: 

Počet prítomných poslancov: 11 

Za: 11 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

 

UZNESENIE č. 69 

k majetkovým záležitostiam: 

Zriadenie vecného bremena – Ľubomír Rýger, k. ú. Ľuborča   

 

Mestské zastupiteľstvo v Nemšovej na základe prerokovaného materiálu 

 

schvaľuje 

v súlade s článkom 11 ods. 1 VZN Mesta Nemšová č. 04/2012 – Zásady hospodárenia 

a nakladania s majetkom Mesta Nemšová zriadenie bezplatného časovo 

neobmedzeného vecného bremena na pozemky, C KN parcelu č. 1850 ostatná plocha 

o výmere 1878 m2, C KN parcelu č. 1852 ostatná plocha o výmere 983 m2, zapísané na 

liste vlastníctva č. 2106, katastrálne územie Ľuborča  v prospech vlastníka pozemku, C 

KN parcely č. 1854 trvalý trávny porast o výmere 1916 m2, zapísanej na liste 

vlastníctva č. 2404 katastrálne územie Ľuborča  

 

Vecné bremeno „in rem“ spočíva v povinnosti povinného z vecného bremena strpieť 

na pozemkoch, C KN parcele č. 1850, 1852 v rozsahu podľa geometrického plánu  

č. 35360062-06/2023: 

a)  zriadenie, uloženie a existenciu  elektrickej prípojky  

b) vstup, prechod a prejazd za účelom údržby, kontroly, opráv a rekonštrukčných prác 

na inžinierskych sieťach – mechanizmami ako i oprávnenými pracovníkmi 

oprávneného z vecného bremena  

 

Všetky náklady súvisiace so zriadením vecného bremena uhradí oprávnený z vecného 

bremena 

 

6.10 Zriadenie vecného bremena – Mgr. Martinisko a manželka, k. ú. Trenčianska  

         Závada 

 

JUDr. Hamarová – medzi mestom Nemšová ako budúcim povinným z vecného bremena 

a manželmi Martiniskoví ako budúcimi oprávnenými z vecného bremena bola na základe 

uznesenia č. 285 zo dňa 25.02.2021 uzavretá zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecného  

bremena. Predmetom zmluvy bolo zriadenie vecného bremena, ktoré spočívalo v povinnosti 
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povinného z vecného bremena strpieť na pozemkoch vo vlastníctve mesta, C KN parcele č. 575 

ostatná plocha o výmere 275 m2, C KN parcele č. a E KN parcele č. 1237/8 v k. ú. Trenčianska 

Závada zriadenie, uloženie a existenciu  elektrickej prípojky a vstup, prechod a prejazd za 

účelom údržby, kontroly, opráv a rekonštrukčných prác na inžinierskych sieťach – 

mechanizmami ako i oprávnenými pracovníkmi oprávneného z vecného. Vecné bremeno bolo 

zriadené v prospech vlastníkov pozemku, C KN parcely č.620/2. V marci 2023 bolo vydané 

kolaudačné rozhodnutie na rekreačný dom. Žiadatelia po kolaudácii elektrickej prípojky 

požiadali o zriadenie vecného bremena a doložili geometrický plán. 

Primátor mesta otvoril diskusiu. Uviedol, že stanoviská komisie finančnej a tiež komisie 

výstavby máme. Keďže nemal nikto pripomienky ani návrhy, diskusiu primátor mesta ukončil 

a požiadal návrhovú komisiu o predloženie návrhu. Následne dal hlasovať.  
 

Hlasovanie: 

Počet prítomných poslancov: 11 

Za: 11 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

 

UZNESENIE č. 70 

k majetkovým záležitostiam: 

Zriadenie vecného bremena – Mgr. Martinisko a manželka, k. ú. Trenčianska Závada 

 

Mestské zastupiteľstvo v Nemšovej na základe prerokovaného materiálu 

schvaľuje 

v súlade s článkom 11 ods. 1 VZN Mesta Nemšová č. 04/2012 – Zásady hospodárenia 

a nakladania s majetkom Mesta Nemšová zriadenie bezplatného časovo 

neobmedzeného vecného bremena na pozemky, C KN parcelu č. 575 ostatná plocha 

o výmere 275 m2, C KN parcelu č. 1244 ostatná plocha o výmere 1826 m2, zapísané na 

liste vlastníctva č. 853, katastrálne územie Trenčianska Závada a E KN parcelu  

č. 1237/8 ostatná plocha o výmere 608 m2, zapísané na liste vlastníctva č. 458, 

katastrálne územie Trenčianska Závada v prospech vlastníkov pozemkov, C KN 

parcely č. 580/3 ostatná plocha o výmere 289 m2, C KN parcely č. 620/2 orná pôda   

o výmere 2285 m2, 620/4 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 35 m2, 620/5 zastavaná 

plocha a nádvorie o výmere 201 m2 zapísaných na liste vlastníctva č. 1079 katastrálne 

územie Trenčianska Závada 

Vecné bremeno „in rem“ spočíva v povinnosti povinného z vecného bremena strpieť 

na pozemkoch, C KN parcele č. 575, 1244 a E KN parcele č. 1237/8 v rozsahu podľa 

geometrického plánu č. 47797045-31/2023: 

a)  zriadenie, uloženie a existenciu  elektrickej prípojky  

b) vstup, prechod a prejazd za účelom údržby, kontroly, opráv a rekonštrukčných prác 

na inžinierskych sieťach – mechanizmami ako i oprávnenými pracovníkmi 

oprávneného z vecného bremena  

 

Všetky náklady súvisiace so zriadením vecného bremena uhradí oprávnený z vecného 

bremena 

 

6.11  Zriadenie vecného bremena – Peter Pavlačka, k. ú. Trenčianska Závada 

 

JUDr. Hamarová – medzi mestom Nemšová ako budúcim povinným z vecného bremena 

a Petrom Pavlačkom ako budúcim oprávneným z vecného bremena bola dňa 19.11.2010 

uzavretá zmluva o uzavretí budúcej zmluvy o zriadení vecného  bremena, kedy boli podmienky 
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nastavené trocha inak. Zmluva o zriadení vecného bremena je potrebná už k vydaniu 

kolaudačného rozhodnutia, nie až po kolaudácii. Súhlasné stanovisko s trasovaním kábla bolo 

schválené uznesením MsZ v Nemšovej v roku 2010. Žiadateľ vybavuje kolaudáciu elektrickej 

prípojky spolu s kolaudáciou rodinného domu a je potrebné, aby na stavebný úrad predložil 

zmluvu o zriadení vecného bremena. Podobne, ako v predchádzajúcich prípadoch, bude po 

schválení uznesenia uzavretá zmluva o zriadení vecného bremena. Sú tu iné parcelné čísla ako 

v pôvodnej zmluve z dôvodu, že v roku 2010 boli v k. ú. Trenčianska Závada zapísané 

pozemkové úpravy. Avšak trasovanie kábla je v súlade s tým, ako bolo schválené.  

Primátor mesta otvoril diskusiu. Uviedol, že stanoviská komisie finančnej a tiež komisie 

výstavby máme. Keďže nemal nikto pripomienky ani návrhy, diskusiu primátor mesta ukončil 

a požiadal návrhovú komisiu o predloženie návrhu. Následne dal hlasovať.  
 

Hlasovanie: 

Počet prítomných poslancov: 11 

Za: 11 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

 

UZNESENIE č. 71 

k majetkovým záležitostiam: 

Zriadenie vecného bremena – Peter Pavlačka, k. ú. Trenčianska Závada 

 

Mestské zastupiteľstvo v Nemšovej na základe prerokovaného materiálu 

schvaľuje 

v súlade s článkom 11 ods. 1 VZN Mesta Nemšová č. 04/2012 – Zásady hospodárenia 

a nakladania s majetkom Mesta Nemšová zriadenie bezplatného časovo 

neobmedzeného vecného bremena na pozemky, C KN parcelu č. 575 ostatná plocha 

o výmere 275 m2, C KN parcelu č. 1244 ostatná plocha o výmere 1826 m2, zapísané na 

liste vlastníctva č. 853, katastrálne územie Trenčianska Závada a E KN parcelu  

č. 1237/8 ostatná plocha o výmere 608 m2, zapísané na liste vlastníctva č. 458, 

katastrálne územie Trenčianska Závada v prospech vlastníka pozemkov, C KN 

parcely č. 583/1 trvalý trávny porast o výmere 17 446 m2, 583/2 ostatná plocha 

o výmere 365 m2, zapísanej na liste vlastníctva č. 684 katastrálne územie Trenčianska 

Závada  

 

Vecné bremeno „in rem“ spočíva v povinnosti povinného z vecného bremena strpieť 

na pozemkoch, C KN parcele č. 575, 1244 a E KN parcele č. 1237/8 v rozsahu podľa 

geometrického plánu č. 45682925-20/2023: 

a)  zriadenie, uloženie a existenciu  elektrickej prípojky  

b) vstup, prechod a prejazd za účelom údržby, kontroly, opráv a rekonštrukčných prác 

na inžinierskych sieťach – mechanizmami ako i oprávnenými pracovníkmi 

oprávneného z vecného bremena  

 

Všetky náklady súvisiace so zriadením vecného bremena uhradí oprávnený z vecného 

bremena 

 

7. Pristúpenie mesta Nemšová k SPR (Strategicko plánovací región) Dubnicko –  

      Ilavsko 

 

Primátor mesta – pri vytváraní novej stratégie čerpania finančných prostriedkov z programov 

určených okrem iného aj na podporu miestnej samosprávy v novom programovom období 2023 
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až 2030 a po vytvorení možností integrovať obce aj do iných integrovaných území ako je 

územie konkrétneho okresu v rámci Slovenska ako aj v rámci koordinácie a zjednodušenia 

procesov a podmienok čerpania finančných prostriedkov z dotačných politík EÚ a Slovenska, je 

pre mesto Nemšová účelnejšie zapojiť sa, a stať sa súčasťou strategickoplánovacieho regiónu 

Dubnicko-Ilavsko oproti účasti v strategickoplánovacom regióne  Trenčín. Dôvodmi je najmä 

bezprostredná blízkosť mesta Dubnica a Nová Dubnica, vynikajúce dopravné spojenie, 

dostupnejšia sieť služieb, región v ktorom má mnoho našich občanov zamestnanie, ako aj 

stredné školstvo ktoré navštevujú naši študenti.  Napriek tomu, že zapojenie sa obce či mesta do 

konkrétneho strategickoplánovacieho regiónu nie je podmienené prechádzajúcim schválením 

zastupiteľstva, z dôvodu právnej istoty je vhodné toto zapojenie sa mesta Nemšová do 

strategickoplánovacieho regiónu Dubnicko-Ilavsko schváliť aj jeho zastupiteľstvom. Okrem 

Mesta Nemšová sa do spomenutého regiónu zapojila aj obec Horné Srnie.  

Primátor mesta otvoril diskusiu a doplnil, že do strategickoplánovacieho regiónu Dubnicko-

Ilavsko sme sa zapojili v rámci pracovných jednaní, plus obec Horné Srnie. Hlavný konzultant, 

spracovateľ tohto  strategickoplánovacieho regiónu ako aj Plánu hospodársko sociálneho 

rozvoja (ďalej len PHSR) je docent Technickej univerzity Bratislava a pochádza z Horného 

Srnia. V Hornom Srní je aj poslancom OcZ. Po zvážení všetkých za a proti, sme považovali za 

vhodné, aby sme sa zapojili do tohto integrovaného územia. Je zaujímavé, že vytváranie týchto 

strategickoplánovacích regiónov, nie je žiadnym spôsobom upravené. Je to len v rámci 

programu, návrhov MIRR SR. Po vznesení dopytov na spracovateľa na ministerstve, nevedeli 

jednoznačne povedať, či to je potrebné, alebo nie. Rozhodujúce je, aby bol schválený PHSR. 

Napriek tomu tento materiál zaradil na dnešné rokovanie MsZ z dôvodu právnej istoty, aby sme   

v budúcnosti, pokiaľ by sa dopytovali orgány, ktoré budú zverejňovať výzvy na čerpanie 

finančných prostriedkov, minimalizovali budúce možné problémy. Následne diskusiu ukončil a 

požiadal návrhovú komisiu o predloženie návrhu uznesenia. Následne dal o návrhu hlasovať.  

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných poslancov: 11 

Za: 11 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

 

UZNESENIE č. 72 

k Pristúpeniu mesta Nemšová k SPR (Strategicko plánovací región) Dubnicko –  Ilavsko 

 

Mestské zastupiteľstvo v Nemšovej na základe prerokovaného materiálu 

 

a) schvaľuje začlenenie mesta Nemšová v rámci integrovanej územnej stratégie do 

združenia Strategicko-plánovací región „Dubnicko – Ilavsko“ 

 

b) splnomocňuje primátora mesta zastupovaním mesta Nemšová v združení 

Strategicko-plánovací región Dubnicko-Ilavsko 

 

8. Schválenie Kroniky mesta Nemšová za rok 2021 

 

Zástupca primátora mesta – dňa 14.6.2023 bol na rokovanie komisie kultúry, školstva a športu  

predložený zápis do Kroniky mesta Nemšová za rok 202, ktorú zapísala Mgr. Miroslava 

Bachratá a členom bola doručená na pripomienkovanie už vopred. Po predložených 

pripomienkach zo strany mesta a poslancov MsZ Nemšová, bol zápis do kroniky opravený 

a doplnený. V zmysle Štatútu mesta Nemšová §43 ods. 4), je potrebné zápis do kroniky mesta 

schváliť na zasadnutí MsZ v Nemšovej. Následne otvoril diskusiu. 



26 

 

Ľ. Švorec – komisia kultúry po zapracovaní drobných pripomienok odporúča zápis do kroniky 

mesta schváliť. 

Nikto už nemal pripomienky ani návrhy, diskusiu zástupca primátora mesta ukončil a požiadal 

návrhovú komisiu o predloženie návrhu uznesenia. Následne dal o návrhu hlasovať.  

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných poslancov: 11 

Za: 11 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

 

UZNESENIE č. 73 

k Schválenie Kroniky mesta Nemšová za rok 2021 

 

Mestské zastupiteľstvo v Nemšovej na základe prerokovaného materiálu 

 

schvaľuje 

Zápis do Kroniky mesta Nemšová za rok 2021 

 

9. Zmena Štatútu Centra sociálnych služieb 

 

Prednosta úradu – jedná sa o formálnu vec. V minulosti boli navýšené finančné prostriedky 

z dôvodu rozšírenia CSS, tak je potreba toto zapracovať do Štatútu CSS. Dodatok pozostáva  

z 3 zmien. Menia sa úvodné ustanovenia, ktoré budú znieť: CSS Nemšová je zložené zo štyroch 

účelových zariadení sociálnej starostlivosti: zariadenie opatrovateľskej služby podľa § 36 

zákona o sociálnych službách; útulok podľa § 26 tohto zákona; opatrovateľská služba podľa  

§ 41 zriadená od 1.4.2013 a prepravná služba podľa § 42 zriadená od 13.1.2022.  V časti  

B) zmena pozostáva v tom, že rozširujeme kapacitu zariadenia opatrovateľskej služby 

z pôvodných 20 miest na 40 miest. Za článok 5 sa vkladá článok 6, ktorý podrobne opisuje 

prepravnú službu a jej spôsoby využitia. 

Primátor mesta otvoril diskusiu. 

Ing. Krištofovič – finančná komisia odporúča návrh Dodatku č. 3 k Štatútu CSS schváliť. 

MUDr. Daňo -  materiál prerokovali na komisii sociálno - zdravotnej a doporučujú tento 

schváliť bez pripomienok.  

Nikto už nemal pripomienky ani návrhy, diskusiu primátor mesta ukončil a požiadal návrhovú 

komisiu o predloženie návrhu uznesenia. Následne dal o návrhu hlasovať.  

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných poslancov: 11 

Za: 11 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

 

UZNESENIE č. 74 

k Zmene Štatútu Centra sociálnych služieb 

 

Mestské zastupiteľstvo v Nemšovej na základe prerokovaného materiálu 

schvaľuje 

Dodatok č. 3, ktorým sa mení Štatút Centra sociálnych služieb Nemšová v znení neskorších 

dodatkov 
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10. Memorandum o spolupráci so spoločnosťou KOPEC 3, s. r. o. Častkovce 

 

Prednosta úradu – na mesto Nemšová sa obrátila spoločnosť KOPEC 3 s. r. o. s návrhom na 

zmenu územného plánu mesta v zmysle vypracovaného projektu. Ide o zámer vytvorenia 

podmienok pre možnosť vybudovania novej IBV v m. č. Trenčianska Závada a to na parcelách 

č. 413, 420, 423, 424, 426 -  435, 438, 443 a parcely 445/1 a č. 450. Pri rokovaní o uvedenom 

návrhu spoločnosť KOPEC 3 navrhla aj s ohľadom na jej záujem, napojiť v budúcnosti novú 

IBV na jestvujúcu vodovodnú sieť. V rámci svojho investičného zámeru je ochotná 

zrekonštruovať vodovodnú vetvu v Trenčianskej Závade v rozsahu, ktorý je vyznačený 

v prílohe memoranda - od bývalej školy po odbočku ul. Potôčky. Jedná sa o developerskú 

spoločnosť, zaoberajúcu sa výstavbou. Chcú smerom od Ľuborče na svahoch na pravej strane, 

vybudovať IBV, napojiť ju na cestnú komunikáciu, predĺžiť jestvujúcu kanalizáciu z Ľuborče až 

po túto IBV a napojiť sa na vodovodnú sieť v Závade, ktorú by zrekonštruovali.  Jedná sa o cca 

70 domov. Toto je prvotný zámer v súčasnosti, ak by spoločnosť chcela niečo vybudovať, je 

potrebné zmeniť Územný plán mesta Nemšová. 

Primátor mesta otvoril diskusiu. Vzhľadom k tomu, že sa jedná o žiadateľa KOPEC 3 s. r. o., 

na dnešné rokovanie si dovolil pozvať zástupcu tejto spoločnosti. V prípade záujmu, zodpovedá 

na otázky. Následne odovzdal slovo p. Madrovi.  

p. Madro - spoločnosť KOPEC 3, je jedna zo spoločností, v ktorej budujú takéto projekty, myslí 

si, že ich zámer prinesie Nemšovej, m. č. Tr. Závada, skvalitnenie bývania, keďže to vybudujú 

na vlastné náklady. V memorande bolo spomenuté vybudovanie všetkých sietí, ktoré budú za  

1 € odovzdané mestu. Investícia bude v hodnote cca 1 500 000 €, ktorá bude odovzdaná do 

majetku mesta. Mestu to prinesie podielové dane.  Myslí si, že zámer je slušný, projekty za 

sebou nejaké majú, môžu to zdokladovať na ďalšom rokovaní. 

Ing. Prílesanová - materiál bol predložený na komisii životného prostredia a výstavby, nebol 

však predložený návrh na zmenu územného plánu vypracovaný spoločnosťou Arch point , ako 

je tento materiál predložený - Memorandum o spoločnom postupe a spolupráci. Komisia po 

prerokovaní neodporúča MsZ memorandum o spolupráci so spoločnosťou KOPEC 3, 

Častkovce v podobe, ako bol im predložený, schváliť. Zároveň odporúča mestu Nemšová 

vypracovať stratégiu rozvoja m. č. Tr. Závada, kapacitné posúdenie jestvujúcej infraštruktúry 

a komplexný návrh novej infraštruktúry - kanalizácia, vodovod, elektrická energia, doprava 

vrátane chodníkov a cyklochodníkov s možnosťou napojenia pre novú výstavbu. Stratégiu 

prerokovať s občanmi m. č. Tr. Závada ako aj m. č. Ľuborča. Následne opätovne dopracovať 

tento zámer a môže byť predložený. 

Ing. Krištofovič – prečítal stanovisko finančnej komisie, ktoré je podobné, ako stanovisko 

stavebnej komisie. Jedná sa o zmenu územného plánu mesta s možnosťou vybudovania IBV 

Trenčianska Závada. Finančná komisia považuje predmetný návrh za predčasný 

a nekomplexný. Je potrebné vypracovať štúdiu alebo stratégiu rozvoja časti mesta Tr. Závada, 

ktorý bude obsahovať komplexné riešenie ucelenej infraštruktúry. S týmto návrhom musia byť 

následne stotožnení občania m. č. Ľuborča a  Tr. Závada. Celý návrh nevideli. Takéto je 

stanovisko komisie, komisia hlasovala 8 hlasmi PROTI. 

p. Madro – spravili memorandum, kde by sme museli osloviť zástupcu mesta, primátora mesta. 

Ľudia, ktorí to pripravovali, nemohli by tam byť žiadne zásahy do proti zákonných vecí, či už 

životné prostredie alebo samotná stavebná časť. Celý zámer prídu občanom podrobnejšie 

odprezentovať. 

Primátor mesta – poďakoval p. Madrovi za vysvetlenie. Do budúcna ak by sa vrátilo k tomuto 

návrhu zo strany spoločnosti  KOPEC 3, zasadnutie MsZ by sa konalo v m. č. Tr. Závada. 

Nikto už nemal pripomienky ani návrhy, diskusiu primátor mesta ukončil a požiadal návrhovú 

komisiu o predloženie návrhu uznesenia. Následne dal o návrhu hlasovať.  

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných poslancov: 11 

Za: 0 
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Proti: 10 

Zdržal sa: 1 (M. Patka) 

Nehlasoval: 0 

 

UZNESENIE č. 75 

k Memorandu o spolupráci so spoločnosťou KOPEC 3, s. r. o. Častkovce 

 

Mestské zastupiteľstvo v Nemšovej na základe prerokovaného materiálu 

 

neschvaľuje 

memorandum o spoločnom postupe a spolupráci spoločnosti KOPEC 3, s. r. o. a mesta 

Nemšová v znení, ktoré tvorí prílohu tohto bodu rokovania mestského zastupiteľstva 

 

11. Určenie finančnej odmeny pri príležitosti udelenia Ceny primátora mesta Nemšová 

 

Primátor mesta – v zmysle Štatútu mesta Nemšová, Cenu primátora mesta udeľuje primátor 

mesta fyzickej alebo právnickej osobe alebo kolektívu za úspešnú a záslužnú činnosť 

v prospech mesta. Cenu primátora mesta tvorí finančný dar v hodnote, ktorú schváli MsZ. Cena 

primátora sa môže udeliť jeden krát ročne, evidencia sa vedie v pamätnej knihe mesta 

Nemšová, kronike mesta, ktorá má obsahovať mená, hlavné údaje ocenených, dátum udelenia 

stručné zdôvodnenie. Túto kompetenciu využil v jednom roku pri 780. výročí prvej písomnej 

zmienky o Nemšovej, ale predchádzajúce roky nie. Z tohto dôvodu navrhol uznesenie s 

ohľadom aj na výšku ceny - finančnej odmeny, ktorá bola v roku 2022. Týmto návrhom vo  

všeobecnosti dal mandát primátorovi mesta, raz ročne udeliť túto cenu, pričom MsZ by o výške 

finančnej odmeny súvisiacej s touto cenou, nehlasovalo. V prípade schválenia, každý rok by 

výška ceny primátora mesta bola daná a vychádzala by z výšky aktuálnej minimálnej mzdy. 

V súčasnosti je minimálna mzda vo výške 700 €. Návrh na výšku finančnej odmeny súvisiacej 

s udelením ceny primátora mesta, je vo výške 1/2 minimálnej mzdy. V prípade udelenia tejto 

ceny v tomto roku, finančná odmena by bola 350 €. V budúcom roku, ak by došlo k zvýšeniu 

minimálnej mzdy, tak by sa odmena zvýšila, ale už by nebolo potrebné schvaľovať finančnú 

odmenu v MsZ.  

Primátor mesta otvoril diskusiu. 

Ing. Krištofovič – finančná komisia odporúča MsZ schváliť zložený automat výpočtu. 

Nikto už nemal pripomienky ani návrhy, diskusiu primátor mesta ukončil a požiadal návrhovú 

komisiu o predloženie návrhu uznesenia. Následne dal o návrhu hlasovať.  

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných poslancov: 11 

Za: 11 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

 

UZNESENIE č. 76 

k Určeniu finančnej odmeny pri príležitosti udelenia Ceny primátora mesta Nemšová 

 

Mestské zastupiteľstvo v Nemšovej na základe prerokovaného materiálu 

 

schvaľuje 

určenie finančnej odmeny každému ocenenému vo výške ½ minimálnej mzdy aktuálne platnej 

ku dňu udelenia ceny primátora mesta 
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12. Návrh spoločnosti Catering servis s.r.o. o 50 % zníženie požadovaného nároku mesta  

      Nemšová 
 

Prednosta úradu – spoločnosť catering servis má od mesta Nemšová v prenájme priestory 

reštaurácie. Tento rok došlo k energetickému hodnoteniu projektu, ktorý bol na tomto objekte 

realizovaný a hodnoty, ktoré vyšli ukázali, že je vysoká spotreba energie. Hľadali dôvod, a 

zistili, že máme chybne dané hodiny. Za svietenie v tejto budove platila spoločnosť catering 

servis, a za výrobu jedál, fungovanie reštaurácie - mesto. Jedná sa o 5 násobný nepomer, 

energetické hodnoty utekali. Na základe toho, celú budovu dalo mesto skontrolovať nezávislou 

spoločnosťou, ktorá vypracovala audit elektrických rozvodov. Bolo zistené a konštatované, že 

hodiny máme opačne. Keďže sa jedná o dlhodobejší problém, ako sme zistili z faktu siahajúci 

viac rokov dozadu, nie len tieto 3 roky, ktoré požadujeme. Avšak v zmysle občianskeho 

zákonníka je možné požadovať len určité obdobie takto nadobudnutých finančných 

prostriedkov, od spoločnosti catering. To znamená 24 mesiacov. Bol vypočítaný objem 

finančných prostriedkov, ktoré zaplatilo mesto navyše, a ktoré zaplatila spoločnosť catering 

servis. Výpočtom došli k sume 18 843 € za posledných 24 mesiacov. Tá suma za posledných 10 

rokov by bola násobne vyššia. Navrhli spoločnosti Catering dohodu o urovnaní tejto 

pohľadávky voči mestu s tým, že ich mesto požiadalo o doplatenie tejto finančnej služby. Od 

spoločnosti catering prišiel návrh od ich právneho zástupcu, že požadujú, aby táto suma bola 

ešte ponížená o 50 %. Toto je návrh a dôvod tohto bodu. Návrh znie, že mesto Nemšová poníži 

požadovaný nárok voči spoločnosti catering servis o 50 % z pôvodnej sumy 18 843,53 € za 

posledných 24 mesiacov, rozdiel v elektrickej energie, ktorú požadujeme doplatiť, na sumu 

9421,77 €. 

Zástupca primátora mesta – otvoril diskusiu. 

Ing. Krištofovič - finančná komisia odporúča MsZ materiál v predloženom znení neschváliť. 

Jednomyseľne to neschválila, ale touto nezrovnalosťou sa ďalej zaoberala a navrhuje MsZ 

schváliť zníženie požadovaného nároku z celkovej výšky 18 843,53 € o maximálne čiastku 

vo výške 20 % DPH teda o sumu 3 140,59 €. Záväzok navrhuje uhradiť v 18 mesačných 

splátkach. 

Bc. Moravčík – navrhol zníženie požadovaného nároku mesta voči spoločnosti catering servis 

s.r.o., ktorá je v celkovej výške 18 843,53 € o čiastku vo výške 20 %, teda DPH, čo činí sumu  

3 140,59 €. Celkový záväzok spoločnosti catering servis s. r. o. voči mestu Nemšová po 

zohľadnení zníženia, by predstavoval 15 702,94 €, ktorý bude spoločnosť catering servis s. r. o. 

uhrádzať formou 18 mesačných splátok počnúc mesiacom júl. 

Nikto už nemal pripomienky ani návrhy, diskusiu primátor mesta ukončil a požiadal návrhovú 

komisiu o predloženie návrhu uznesenia. Následne dal o návrhu hlasovať.  

 

Hlasovanie – pozmeňujúci návrh: 

Počet prítomných poslancov: 11 

Za: 10 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 (Ľ. Švorec) 

Nehlasoval: 0 

 

UZNESENIE č. 77 

k Návrhu spoločnosti Catering servis s.r.o. o 50 % zníženie požadovaného nároku mesta  

Nemšová 

 

Mestské zastupiteľstvo v Nemšovej na základe prerokovaného materiálu 
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súhlasí 

so znížením požadovaného nároku mesta Nemšová voči spoločnosti catering servis s.r.o. 

v celkovej výške nasledovne: suma 18.843,53 € sa zníži o sumu DPH 3.140,59 €. Celkový 

záväzok, ktorý  spoločnosť catering servis s.r.o. mestu Nemšová uhradí, bude vo výške 

15.702,94 €, túto bude uhrádzať spoločnosť catering servis s.r.o. v 18 splátkach počnúc 

mesiacom júl 2023.  

 

13. Finančné záležitosti 

 

Ing. Bednáriková – v zmysle zákona obecnom zriadení v platnom znení, ktorý upravuje plat 

a podmienky odmeňovania hlavného kontrolóra mesta Nemšová, predložila návrh na vyplatenie 

odmeny hlavnej kontrolórke mesta Nemšová Ing, Nadežde Papiernikovej nasledovne, za 

pracovné úsilie v období od 1.1.2022 do 31.12.2022 v zmysle zákona o obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov vyplatiť hlavnej kontrolórke mesta Nemšová odmenu vo výške 

30% z mesačného platu hlavnej kontrolórky za každý mesiac v období od 1.1.2022 do 

31.12.2022. Nakoľko k dnešnému dňu nebolo zo strany mesta navrhnuté vyplatenie odmeny 

hlavnej kontrolórke, dovolila si tento návrh predložiť. Odmenu navrhla za zabezpečovanie 

a plnenie úloh v zmysle plánov kontrolnej činnosti schválených MsZ v Nemšovej, za metodickú 

pomoc a usmernenia vo vzťahu mesta Nemšová a ním zriadených organizácii. 

Primátor mesta otvoril diskusiu. 

Ing. Bednáriková - spýtala sa prednostu úradu, prečo tieto návrhy nebývajú predložené na 

zastupiteľstvách, a či boli vyplatené odmeny zamestnancom za minulý rok. 

Prednosta úradu - Odpovedá, že boli, keďže zamestnanci patria pod jeho kompetenciu. 

Dodáva, že kontrolórka nie je jeho zamestnancom. Väčšinou sa to robí v máji a v tomto mesiaci 

bolo neplánované MsZ, pozabudli sme. Stačilo upozorniť. 

Ing. Bednáriková -  upozorňovala na toto 2 roky dozadu a preto to zobrala do vlastných rúk. 

Primátor mesta - doplnil, že nie všetko, čo sa robilo automaticky v minulosti, bolo správne. 

Myslí si, že to bolo nesprávne, aj keď nehovorí, že to bolo nezákonné, a zdá sa mu scestné, aby 

z pozície mestského úradu navrhovali odmenu kontrolórovi. Dodáva, že by to malo byť výlučne 

v kompetencii poslancov a takisto aj poslanci by si to mali ustrážiť, pretože pani kontrolórka sa 

v prvom rade zodpovedá im. Evokuje to k tomu, že dá návrh - maximálnu odmenu, návrh ako 

dala poslankyňa Ing. Bednáriková, že už sa vyššia nedá dať, a potom sa môžu pýtať občania, za 

čo to je, keď mestský úrad navrhuje odmenu kontrolórke, ktorá kontroluje mestský úrad. 

Požiadal poslancov MsZ aj do budúcna, bude veľmi rád, keď si túto kompetenciu nechá 

mestské zastupiteľstvo, a jeden z poslancov vždy tento návrh predloží v príslušnom období. 

Áno, pozabudlo sa na to, ale do budúcna navrhol takýmto spôsobom riešiť odmenu hlavnej 

kontrolórke. Je to oveľa čistejšie, serióznejšie.  

MUDr. Daňo - je to aj na VÚC-ke tak zaužívané, že nikdy nie vedenie samosprávneho kraja 

navrhuje odmenu hlavnému kontrolórovi, ale buď poslanecký klub alebo poslanec, ako 

jednotlivec. Zrejme by sme touto cestou v budúcnosti mali ísť aj my, lebo ono to potom 

v skutočnosti vzbudzuje také otázky a navodzuje to polemiky, prečo subjekt, ktorý je 

kontrolovaný niekým, má tomu, koho kontroluje, navrhovať odmenu? To je potom skutočne 

také na zamyslenie.  

Nikto už nemal pripomienky ani návrhy, diskusiu primátor mesta ukončil a požiadal návrhovú 

komisiu o predloženie návrhu uznesenia. Následne dal o návrhu hlasovať.  

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných poslancov: 11 

Za: 10 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 (M. Husár) 

Nehlasoval: 0 
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UZNESENIE č. 78 

k Finančným záležitostiam 

 

Mestské zastupiteľstvo v Nemšovej na základe prerokovaného materiálu 

 

schvaľuje 

vyplatenie odmeny hlavnej kontrolórke mesta Nemšová za obdobie od 1.1.2022 do 31.12.2022 

vo výške 30 % z mesačného platu hlavnej kontrolórky za každý mesiac v období od 1.1.2022 do 

31.12.2022 v zmysle § 18c zákona č. 369/1990 o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov 

 

14. Diskusia 

 

Primátor mesta otvoril diskusiu. 

Ing. Prno - poďakoval VPS- ke za orezanie stromov na ulici Sklárska, na chodníku, kde to 

zasahovalo už do priestoru chodcov. Požiadal, teraz hlavne v letných obdobiach, zamerať sa na 

nejakým spôsobom dezinfekciu alebo čistenie, alebo umývanie kontajnerov, ktoré sú určené pre 

kuchynský odpad. Dôvod sú extrémne horúčavy a je tam pomerne silný zápach. Problém je 

hlavne na vnútroblokoch s hlodavcami, ktoré sa tam zhromažďujú. Navrhol naplánovať 

harmonogram, kedy by sa vyčistili kontajneri nejakou vapkou vystriekať a vydezinfikovať napr. 

savom, aby to tam nebolo také zahnívajúce a zapáchajúce.  

Primátor mesta – je to podnet.  

Ing. Prílesanová – navrhla, aby sa pozrelo na projekt parkoviska pri zdravotnom stredisku, či je 

ešte platné stavebné povolenie . Mohlo by sa zapracovať na tom, že by sa pri nedostatku 

parkovacích miest, mohol využiť tento projekt, ktorý je riešený, je to plocha vedľa zdravotného 

strediska, pri  doktorke Marušincovej, zokruhovaná zadnou cestou za 64 - bytovkou. Myslí, že 

by to tiež mohlo prispieť k rozvoju parkovacích plôch, aby autá nestávali tam, kde nemajú 

stávať, v zeleni. 

Prednosta úradu  - tento pozemok už  pozerali, teoreticky by sa na ňom dalo parkovať buď 

takýmto zokruhovaním alebo s tým, že tam ten betónový plot zo zadnej strany už neplní žiadny 

účel. 

Ing. Prílesanová – aj by sa to tam trocha skultúrnilo. Na to by mal byť projekt vypracovaný, 

len ho treba pozrieť, aj je ešte možno platné stavebné povolenie. Robilo sa to v rámci prípravy 

nadstavby zdravotného strediska. 

Prednosta úradu  - dobre, projekt pozrieme. 

Ing. Bednáriková – predložila príspevok. Informovala poslancov o materiáli, ktorý rozdala. 

Nedalo jej, požiadala Trenčianske múzeum v zmysle zákona č. 211/2000 o slobodnom prístupe 

k informáciám, aby jej bola zaslaná kompletná komunikácia Trenčianskeho múzea s mestom 

ohľadom úhrady za archeologický prieskum IBV Pod horou a tiež zaslanie scanu prevzatých 

doručeniek, o ktorých sa dvakrát bavili na poslednom zastupiteľstve, aj na pracovnej porade. 

Doručenky mali byť zaslané nielen na mesto, ale aj poslancom Krištofovičovi, Prílesanovej 

a kontrolórke Papiernikovej. Na stoloch majú poslanci podpísané doručenky mestom a aj celú 

komunikáciu. Kolega Krištofovič sa minule na zastupiteľstve dotazoval, že mal informáciu, že 

mu bol zaslaný list s jeho menom na mesto a podpísaná doručenka sa aj vrátila na Trenčianske 

múzeum, pričom on list nedostal. Dovolila si citovať pána primátora: „ Zbytočne požadujete 

odo mňa, aby som vám zasielal nejaké materiály, keď ja som Vám ich neposielal. Posielalo 

Vám to Trenčianske múzeum a nehnevajte sa na mňa, ale ja za to nezodpovedám, akým 

spôsobom oni rozdeľujú poštu. Nám nevytýkajte niečo, za čo my nemôžeme.“ Pridal sa aj pán 

prednosta: „ Dobre, budeme to hľadať a keď nie, vytvoríme Vám kópie z tej našej a pani 

Prílesanovej, nie je problém.“ Dovolila si konštatovať, že toto hovorí za všetko, keď sa pre 

poslancov zatajuje pošta.  

Prednosta úradu  - toto sú silné slová. 
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Ing. Bednáriková – je tam dôkaz. Pre bližšiu informáciu pre poslancov a občanov uviedla, že 

v tomto liste Trenčianske múzeum popisuje, ako sa viac ako jeden a pol roka snaží stretnúť so 

zástupcami mesta ohľadom odovzdania výskumnej dokumentácie a splnenie si záväzku 

vyplývajúceho z podpísanej zmluvy. Mesto stretnutia a akúkoľvek komunikáciu ignorovalo rok 

a pol, až teda po zaslaní tohto listu zo dňa 4.4.2023 začalo mesto konať a zaradilo úhradu tohto 

záväzku do rozpočtu mesta.  

Primátor mesta – povedal poslankyni Ing. Bednárikovej, že na toto jej nebude odpovedať, 

považuje to za veľmi neseriózne. Už minule jej povedal, že tu nie je žiadny žiačik, aby sa tu 

pred ňou okamžite zodpovedal. Ak chce na to odpovedať, odpovie, ale nie teraz. Naozaj nevie, 

kto to prevzal. Druhá vec, je dosť neštandardné, že zasielajú takto poštu, osobne sa s riaditeľom 

múzea o tom rozprával, vytkol mu to, že zasiela ako riaditeľ inštitúcie, ktorý je štatutár, zasiela 

takto listiny, ktoré sú určené orgánom iného právneho subjektu. Je to absolútne neštandardné, 

má sa to zasielať jedine tomu subjektu. Ospravedlnil sa mu za to, povedal, že nabudúce to takto 

neurobí. Nevníma to vôbec tak, že sa tu niečo zamlčuje. Koniec koncov poslanec Krištofovič 

s riaditeľom Martiniskom bol, minule to aj potvrdil, čiže isto ste o tomto debatovali. Potvrdil to 

poslanec Krištofovič a potvrdil to aj riaditeľ Martinisko. Nevie, na čo sa tu hráme. Povedal 

poslankyni Bednárikovej, že by bol veľmi opatrný pri vyčitovaní týchto vecí, pretože to bude 

veľmi nepríjemné aj pre ňu, ak povieme pravdu, ako to s tým archeologickým výskumom bolo, 

a nie len pre ňu. Do minulosti sa nechce rýpať; povedal poslankyni Bednárikovej, aby sa starala 

radšej o to, či platia všetci vodárenskej spoločnosti za vodu tak, ako majú platiť, vrátane 

bývalých vysokých funkcionárov mestského úradu. Platia všetci primátori za vodu?  

Ing. Bednáriková – presne vy neplatíte, ako by sa malo. Zmluvu nemáte doteraz podpísanú. 

Primátor mesta – to je hrubá lož, za toto sa mi ospravedlníte, lebo všetky faktúry, čo mi 

posielate, všetky sú platené. Pýtal sa na minulých primátorov, platia všetci za vodu, ktorú 

odoberajú? 

Ing. Bednáriková - a čo to teraz spomínate? 

Primátor mesta – pýtal sa poslankyni Bednárikovej, keďže je z vodárenskej spoločnosti, pýta 

peniaze pre vodárenskú spoločnosť, tak sa jej spýtal, či má vedomosť o tom, že platia všetci 

funkcionári z minulosti. 

Ing. Bednáriková – platia. 

Primátor mesta -  dobre, mi tu na zastupiteľstve budeme riešiť hlúposti a bude to úplne 

deštrukčné. V poriadku, keď chce poslankyňa Bednáriková, tak sa budeme rýpať aj v minulosti. 

Spýtal sa poslankyni Bednárikovej, keď tak strašne rada rozpráva, ako poriešila ako poslankyňa 

miliónovú pokutu, čo sme dostali za dvor BRO? Ako sa vtedy dopytovala toho, že kto za to 

zodpovedá? Zdvihla ruku jednoducho za to, aby sme si zobrali úver a vôbec ju nezaujímalo, 

prečo sme ten milión dostali.  

Ing. Bednáriková – prečo od toho odvádzate pozornosť? 

Primátor mesta - neodvádzam pozornosť. Len povedal poslankyni Bednárikovej, že toto je 

veľmi neseriózne, lebo tu nie je žiačik, že príde poslankyňa Bednáriková s materiálom a on 

nemá čas pripraviť si odpoveď. Do budúcna nech si naštuduje, ako to v kultivovanej spoločnosti 

funguje, keď chce na toto odpoveď. Keď bude mať dostatočný čas na to, aby sa mohol 

pripraviť, tak jej odpovie. Teraz na to nevie odpovedať.  

Ing. Bednáriková – požiadala o nasnímanie doručeniek, že boli prevzaté, a poďakovala. 

Prednosta úradu  - vidí doručenky, vidí, kto ich prevzal. So zamestnankyňou si pohovorí. 

K tomu, čo povedala poslankyňa Bednáriková, čo je v tom liste. Ani Trenčianske múzeum 

nemôže povedať, že sa nestretli, lebo stretli sa viackrát na rokovaniach, a prečo? Pretože 

nevedeli ukončiť výskum. Prečo ho nevedeli ukončiť? Pretože spoločnosť, ktorá bola prijatá na 

geodetické zameranie, ktorá v tom čase nebola objednaná, ale zamerala daný pozemok, nebola 

schopná nám dať výstup. Celý výskum stál na tom, že chýbalo geodetické zameranie. Viackrát, 

nie len on, ale aj pán zástupca, dokonca boli na dome u dotyčného/dotyčnej, a viackrát žiadali. 

To je neopakovateľný úkon, že nejaký geodet zameral nejaké historické nálezy, ktoré sa 

automaticky po zameraní dali preč, a nedalo sa to nahradiť prijať iného geodeta, bohužiaľ. Toto 

bol celý svár. Potom Trenčianske múzeum, keď tento geodet/geodetka odovzdal materiály, tak 
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stále ho žiadal o nejaké doplnenie, pretože tieto materiály neboli chybné. Nebolo v našej moci, 

ani by sa to nikdy nepodarilo, s našimi prostriedkami niečo vymyslieť a doplniť tieto materiály, 

keďže nemali vstupné údaje, tie mala len geodetická firma. Našťastie sa to podarilo a po 

viacerých rokovaniach a stretnutiach aj s pánom Martiniskom a ostatnými zamestnancami, 

ktorých nemenoval, a po komunikácii, ktorá tu inak chýba, s pánom Malecom, ktorý bol 

hlavným archeológom na danom pracovisku, bol archeologický výskum dotiahnutý do takej 

fázy, že mohlo byť za neho zaplatené, lebo až tento rok bol odovzdaný. Toľko k tomuto. K tejto 

pošte, áno, na stôl sa dostali štyri varianty toho istého listu s tým, že v rozdeľovníku dole je 

uvedené, komu to bolo adresované. Dodnes to pokladá, že keď dá niekto do rozdeľovníku 4 

mená, že im to zaslal. Nie je poštár Trenčianskeho múzea, s tým sa na neho nemôže hnevať ani 

Trenčianske múzeum. 

Primátor mesta - povedal poslankyni Bednárikovej, že to sa dá možno otočiť opačne, že niekto 

nás tu chcel úmyselne uviesť do takéhoto omylu - s rozdeľovníkom a s doručenkami, aby to tu 

mohla potom ona vytiahnuť. Pretože poslankyňa Bednáriková nemá záujem o nejakú prácu 

v prospech občanov. 

Ing. Bednáriková – toto by možno vrátila proti primátorovi mesta, pretože sa snaží robiť proti 

občanom maximum a špekulácie, v neprospech obyvateľov. 

Prednosta úradu  - to nemyslí vážne. 

Primátor mesta – v čom špekulácie. Povedal poslankyni Bednárikovej, čo by jej vyhovovalo.  

Ohybný pán primátor jej vyhovoval. A vydierateľný. 

Ing. Bednáriková – najlepšia obrana je útok.  

Ing. Krištofovič - nevie, prečo je tu taká klíma, normálne sa bavíme. 

Primátor mesta – to je úplne normálne.  

Ing. Krištofovič –  týka sa to aj jeho. Povedal, že primátor mesta vedel, že sa s nimi stretol. 

Prečo sa s nimi stretol? Nestretol sa s nimi len tak, z ničoho nič, volali mu a rozprávali, že sa 

nekomunikuje a povedali mu, že mu toto poslali, tak preto sa na to pýtal. Táto doručenka, keď 

je, a nechceli to zaslať, tak mu to mali vrátiť a povedať mu, že pošlite mu to na jeho adresu 

domov. Ide o to, že to vzbudzuje nedôveru, a že či sa to páči alebo nie, že sa tu chcú zatajovať 

nejaké informácie. Potom informácie dostal mailom a všetko sa dalo do poriadku. Nechce tu 

zavádzať a robiť zle. Takto sa doručenka nepreberá, pán prednosta, je to tak? O nič iné nejde. 

Prednosta úradu  - vysvetlil, že zamestnankyňa, ktorá bola na pošte, podpísala doručenky, 

doručenky si odtrhla pošta. Bohužiaľ, na stôl sa dostane pošta už vybalená, dostanú sa štyri 

takéto rovnaké papiere pod seba. Neospravedlňuje ju, porozpráva sa s ňou, že si mala všimnúť, 

že sú tam rozdielne adresy. Ospravedlnil sa za to, že písomnosť nedostal. 

Ing. Krištofovič - v poriadku. Minule mu bolo povedané, že dolu bolo niečo napísané. Ale keď 

to je iba takto, že doručenka napísaná, veď to tak chodí aj zo súdu, buď to podpíše ten človek 

alebo sa to vráti, že to nie je správne napísané.  

Prednosta úradu  - myslí si, že toto možno ani nemala naša zamestnankyňa preberať, ale mali 

sme Vás vyzvať, že na poštu si máte ísť sami.  

Ing. Krištofovič - vyjadril súhlas so slovami prednostu úradu. Presne tak. 

Prednosta úradu  -  aj pošta trošku pochybila, lebo pani, ktorá má právo preberať poštu za 

mesto Nemšová, má právo preberať obálky, ako je aj tá prvá napísaná: „Mesto Nemšová, Ulica 

Janka Palu“ a koniec. Maximálne tam môže byť napísaný štatutár primátor a tie ostatné 

doručenky jej nemali byť vydané, ale bohužiaľ, stalo sa. 

Primátor mesta  - k predloženému materiálu zo strany poslankyne Bednárikovej doplnil, že to 

vidí prvýkrát, a ani predtým.  

Ing. Bednáriková – máte obálku. 

Primátor mesta  - nie je tam pretlač. 

Ing. Bednáriková - ale je. 

Primátor mesta  - ale nie je. 

Prednosta úradu  -  obálky nemá, je to technický problém. Pokračoval, nerobme si tu falošné 

ilúzie, nemal by dôvod toto skrývať, lebo vie, že sa to k poslankyni Bednárikovej dostane. Aj sa 

dostalo. Listy už mali dávno dopredu. Niektorí.  
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Primátor mesta  - bolo to s poslankyňou Bednárikovou konzultované. Oslovil Ing. Prílesanovú, 

že dobre vie, ako to bolo, povie to na priamo viac, ako to bolo s archeologickým výskumom.  

Ing. Prílesanová – nebaví sa o žiadnom archeologickom výskume. 

Primátor mesta  - tak to ale povedzme na rovinu, o čo sa jedná. 

Ing. Prílesanová - nevedela o žiadnom archeologickom výskume, pýtala sa na poslednom 

zastupiteľstve, že čo jej vlastne malo prísť, je to na zázname. Len sa formálne informovala, že 

ak jej malo byť niečo doručené, tak jej to malo byť doručené.  

Primátor mesta  - urobili jedinú chybu, že mesto prevzalo zásielku. Juraj Krištofovič, ani Soňa 

Prílesanová, nie je zamestnancom mesta, to znamená, že to bolo zle vyplnené, a mali to 

odmietnuť. Ale keď poštu preberá pani, ktorá má na starosti upratovanie, tak nemôže od nej 

chcieť, aby bola znalá v týchto veciach. Povedal poslankyni Bednárikovej, že ho v celku teší, že 

toto je jeho najväčší prehrešok - s doručenkami, ozaj. Gratulujem.  

Ľ. Švorec- keď stále riešime niečo na kultúrnych komisiách, refinancovanie športových klubov 

futbal, florbal. Tým, že tento prenos je online, vyzval športové kluby, ale aj jednorazové akcie,  

Beh okolo Ľuborče, Niva Cup a podobne, aby si do konca septembra podali žiadosť, aby ich 

mohli zakomponovať do rozpočtu, pretože ťažko sa narýchlo dofinancovávajú tieto aktivity. 

Verejne požiadal kluby, aby do konca septembra  podávali žiadosti na mesto a mohli byť 

následne zapracované do rozpočtu. 

Primátor mesta  – áno, je to veľmi dobrá pripomienka. 

Prednosta úradu  - poďakoval, to je konečne nejaký konštruktívny návrh. Všetci, ktorí sa 

zaoberajú alebo žiadajú mesto o dotáciu, by to mali urobiť predtým, než bude mesto tvoriť  

rozpočet a mali by uviesť, čo tou dotáciou chcú financovať. Zúčtovanie dotácie je veľmi presné. 

Ak uvedú, že idú kúpiť stoličky a dostanú 500 € a kúpia stôl, už dotáciu musíte vrátiť. Toto je  

príklad. Toto by si mali uvedomiť či už futbalové kluby, či záujmové združenia, občianske 

združenia, každý, kto požiada mesto o dotáciu. Na druhej strane,  bohužiaľ, nie je mesto 

bezodné a treba zvážiť veľkosť dotácie a taktiež niektoré akcie; pochválil niektorých 

organizátorov, že si nachádzajú veľa sponzorov zo súkromnej sféry. Títo sponzori majú z toho 

aj úľavu na daniach a aj si urobia reklamu. Bolo by super, keby sa takých sponzorov pre rôzne  

kluby, ktoré reprezentujú mesto Nemšová, našlo viac.  

Ing. Krištofovič - to je na budúci rok, aby sa to zapracovalo do rozpočtu. Keby sa mohli 

vyjadriť, že napríklad florbalistky a futbalisti chcú ešte, aby mohli vôbec začať nejakú sezónu, 

že žiadajú nejaké peniaze. Či sa budú tým zaoberať na budúcom zastupiteľstve, nehovorí, že 

dostanú všetko, čo budú požadovať, ale aspoň niečo, že by ich podporili, aspoň ešte do 

rozbehnutia tejto sezóny.  

Prednosta úradu  - áno, chcú sa tým zaoberať na budúcom zastupiteľstve. Zo začiatku roka bol 

výnos podielových daní relatívne taký, aký predpokladali. Šokom bol mesiac máj, kde 

podielové dane mestu Nemšová, ktoré sme mali dostať, klesli o 50 000 €, jednorazovo v tomto 

mesiaci. Uvidíme, či štát uvažuje nad kompenzačnými krokmi, aké urobil na začiatku roka, 

kedy do podielových daní zaradil jednorazovo, za jeden mesiac aj dane právnických osôb: 

Mesto dostáva podielové dane len z fyzických osôb. Vláda mala vo svojom zámere urobiť to 

ešte raz. Dúfame, že sa to pohne týmto smerom, a že vývoj bol spôsobený iba tým, že veľa 

fyzických osôb si dalo len odklad dane, že nemalo zúčtovanie v máji. Budeme sa tým zaoberať, 

musíme, najmä florbalistky sú na vysokej úrovni a tým pádom, akú úroveň hrajú, v akej lige sú, 

a ako reprezentujú mesto, potrebujú aj viac finančných prostriedkov.  

Ing. Krištofovič - áno, takto sa tým zaoberali aj na finančnej aj na stavebnej komisii, aj na 

porade poslancov, takže by sa pokúsili v septembri to nejako vyriešiť. 

Primátor mesta  - súhlasil s výrokom poslanca Krištofoviča. Sú len dve možnosti – prvá, že 

buď mestu „natečie“ viac peňazí zo štátneho rozpočtu, potom to bude jednoduchšie pre 

poslancov; ak  „nenatečú“ a budú ich chcieť podporiť, tak ich čaká ťažšia úloha. Niekde sa to 

bude musieť jednoducho škrtnúť. Podpora je ako zo strany poslancov, tak aj zo strany vedenia 

mesta. Aby sme to dofinancovali ešte v tomto roku. 
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Ing. Krištofovič –riešilo sa pochovávanie na starom cintoríne. Tam je všeobecne záväzné 

nariadenie. Toto ešte nedoriešili, pretože sa ľudia na to pýtajú. Oznámil, že na starom cintoríne 

nie sú krhly na polievanie.  

Vedúci VPS – krhly už sú doplnené. 

Ing. Krištofovič - poďakoval. Informoval sa, že na konci roku úrad verejného obstarávanie robil 

nejaké kontroly na to obstarávanie, už sú výsledky z toho alebo to ešte nemáme? 

Prednosta úradu  - myslí si, že úrad niektorú tú časť postúpil hlavnej kontrolórke s tým, že sa 

tým zaoberať nebude kvôli tým výškam, ale nemá výstup, spätnú väzbu od pani kontrolórky ani 

z úradu pre verejné obstarávanie, nemá ďalšiu výzvu. Nevie na to odpovedať.  

Ing. Krištofovič – o nič mu nejde, chce sa s tým len zoznámiť, či boli nejaké problémy. Na 

konci roku sa tu každý na to pýtal, pýtal sa aj pani kontrolórky kedysi na to. Ona povedala, že 

ešte stanovisko nemá, tak požiadal, či by sa mohli na to pozrieť.  

Prednosta úradu  - postúpenie je len neoficiálne, podľa úradu pre verejné obstarávanie. 

Primátor mesta  - doplnil, čo sa týka úradu pre verejné obstarávanie. Nemáme vedomosť, že by 

prebiehalo nejaké otvorené konanie, ktoré by si vyžadovalo súčinnosť od nás. Druhá vec je tá, 

keď už sa bavia, je strašne veľa podnetov na kontrolu, a bohužiaľ, to dávajú aj niektorí poslanci 

a zamestnanci mestského úradu, teraz môže povedať, že bolo asi 24 trestných oznámení na 

neho. Výsledok sa ani nedozvie, pretože keď je to odmietnuté ako bezdôvodné, tak sa to 

nedozvie, nedajú mu to vedieť, pretože tak je zákonom upravený postup pri bezdôvodných 

trestných oznámeniach. 

Ing. Krištofovič – pýta sa na oficiálne kontroly, nepýta sa, čo sa týka úradov činných v trestnom 

konaní.  

Primátor mesta  - len hovorí, že už stráca prehľad o tom.  

Ing. Krištofovič - to je v poriadku. 

Primátor mesta  - lebo aj teraz v pondelok znova ide na výsluch a očakáva, že zase sa výsledok 

nedozvie. Obrátil sa na poslankyňu Bednárikovú, či počúva aj ona. 

Ing. Bednáriková - počúva. Môžem mať do diskusie ešte? 

Ing. Krištofovič – povedal primátorovi mesta, že mu nezávidí, že má toľko toho, ale jeho iba 

zaujíma, keď tu bola taká kontrola, či bol z toho nejaký záver. 

Primátor mesta  -  povedal poslancovi Krištofovičovi, že vie, že mu nezávidí a nemá mu čo 

závidieť. Povedal, že neskutočne to zaťažuje nielen jeho a vedenie, ale verte tomu, že to začína 

zaťažovať aj zamestnancov, pretože to sú hodiny a hodiny trávené, čo musia vyťahovať 

koľkokrát aj z archívu materiály a potom chýba čas na to, čomu by sa mali reálne venovať. Ale 

musia s tým jednoducho žiť, bohužiaľ, majú medzi sebou aj takýchto zamestnancov a takýchto 

občanov.  

Ing. Bednáriková – ešte dva diskusné príspevky. „Kruháč“ výsadba - štyri cípy sú tam 

nepekné, zaburinené.  

Primátor mesta  - nevie, treba si uvedomiť, že to nepatrí mestu, patrí to Slovenskej správe ciest. 

Bavili sa o tom, nevie povedať. Povedal poslankyni Bednárikovej, že mu to má povedať skôr, 

aby sa pripravil. Teraz nevie povedať. 

Prednosta úradu  - dnes sa čistil „kruháč“, čistili to aktivační pracovníci a čo sa týka cípov, bol 

urobený postrek zo strany VPS, burina zjavne vydržala a prežila a navrhujeme asi v našej réžií, 

že sa to vyberie a dá sa tam materiál, v ktorom burina nebude. Cípy budú bez zelene. 

Ing. Bednáriková - celý efekt to kazí, je to škoda.  

Prednosta úradu  - doplnil, kruhový objazd v rámci jarnej brigády vyčistili naše 

zamestnankyne, lenže burina rastie, keďže dosť pršalo.  

Ing. Bednáriková - nehovorí o tom, je to pekné ten „kruháč“. Druhá vec: niekoľko mamičiek 

alebo rodičov jej hovorilo na Školskú ulicu s tou dopravnou prevádzkou - nedá sa tam riešiť 

nejaká jednosmerka alebo zátarasy alebo niečo? 

Prednosta úradu  - riešili jednosmerku s dopravnými analytikmi, niečo navrhli, potom ich 

zastavilo ODI s tým, že bol by problém, keby sa to zjednosmernilo, že sa tu nedokáže vytočiť 

autobus. Požiadali p. Dubovského, ktorý je šofér autobusu a mal najväčší autobus, aký je 

a urobili prejazdové skúšky. Snažili sa dokázať, že od NTS-ky dokážu autobusom odísť popri 
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policajtov a vyjsť pri Lagúne. Zvládol to na prvýkrát, s týmto pôjdu ďalej bojovať. Budú sa 

snažiť urobiť jednosmerku s tým, že po tej ľavej strane smerom od námestia by sa urobila zóna 

pre chodcov a bolo by to vlastne jednosmerné. 

Ing. Bednáriková  - nejaké spomaľovače, o tom sa uvažovalo? Skúste aj nad tým pouvažovať. 

Primátor mesta  - povedal poslankyni Bednárikovej, že si myslí, že toto nepatrí na diskusné 

fórum, aby prišla na mestský úrad, kde jej to bude vysvetlené. Myslí si, že toto sú tak banálne 

záležitosti, ktoré vedia poriešiť na mestskom úrade, úplne vážne. 

Ing. Bednáriková  -  to je rada, ďakujem. 

Prednosta úradu  - kľudne príďte. 

Primátor mesta  - Teda poriešiť v tom zmysle, že ju budú informovať, nie, že teraz lusknem 

a kruhový objazd je hotový.  

Zástupca primátora mesta - ku „kruháču“ a k zeleni povedal, že bol s Ing. Slotíkovou  tento 

týždeň v pondelok na Strednom odbornom učilišti poľnohospodárskom v Pruskom, kde mali 

stretnutie s pani riaditeľkou, snažili sa dohodnúť nejakú súčinnosť so študentami z tejto školy, 

kvázi o nejaké duálne vzdelávanie, kde by nám pomohli so zeleňou. Bohužiaľ, dopadlo to tak, 

že  v učebnom odbore záhradník majú 7 študentov, ktorí majú problém sa postarať o vlastný 

areál, takže snažili sa aj v tomto smere odľahčiť mestskú kasu, nejako zveľadiť, ale nejde to. 

K cípom uviedol, ako povedal prednosta úradu, jediná cesta je, že sa tam dá kvalitnejšia 

geotextília a vyštrkuje sa to nejakým dizajnovým štrkom. To je asi jediné riešenie.  

Primátor mesta  – keďže už nemal nikto príspevok do diskusie, túto ukončil.  

 

 15. Záver 
 

Primátor mesta poďakoval za účasť na dnešnom rokovaní mestského zastupiteľstva a oznámil, 

že najbližšie rokovanie mestského zastupiteľstva je plánované v septembri, ale pravdepodobne 

na základe podnetu pani poslankyne Bednárikovej bude mimoriadne zastupiteľstvo k petícií.  

 

Pracovné materiály k jednotlivým bodom programu rokovania MsZ tvoria prílohy k zápisnici  

č. 1 – č. 25. 

 

 

    JUDr. Miloš Mojto          Ing. Rudolf Kúkel, PhD. 

      primátor  mesta              prednosta úradu  

 

      Dňa....................................                 Dňa................................ 

 

 

Overovateľ:                                                                                Overovateľ:  

Ing. Tomáš Prno...................                                                      Miloš Husár.............. 

Dňa .........................                                                                   Dňa ......................... 
 

 

V Nemšovej, dňa 12.07.2023 

Zapísala: Mgr. Beáta Belková 

  

  

 


